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Schriftelijke vragen begroting gemeente Beesel 2024 (Namens fractie: CDA) 

Nr. Pagina Vraag Antwoord 

1. 19 Nieuwe Nederlanders betrekken bij cultuur – Wat wordt 
verstaan onder het verlangen van een actieve 
benadering?  

We verwachten van onze lokale verenigingen dat zij de groep 'Nieuwe 
Nederlanders’ proactief gaan opzoeken. Bijvoorbeeld door ze uit te nodigen voor 
een repetitieavond om ze zodoende kennis te laten maken met de activiteiten van 
de vereniging en ze daarmee wellicht enthousiast te maken om lid te worden. 
 

2. 21 Horecapunt veer – Hoe en welke ondernemers zijn 
hiervoor opgeroepen? 

Naar aanleiding van nieuwsberichten in de media hebben enkele geïnteresseerde 
ondernemers zich gemeld. We hebben daarna ondernemers niet meer actief 
opgeroepen. In het najaar 2023 zal de openbare selectieprocedure plaatsvinden 
met betrekking tot de gronduitgifte. Die start met de bekendmaking, waarin de 
voorwaarden vermeld staan waaraan een partij moet voldoen om als gegadigde in 
aanmerking te kunnen komen voor de locatie. Hierbij worden ook de 
selectiecriteria bekend gemaakt hoe we de gegadigden selecteren. 
 

3. 24 Regionale Actieprogramma Toerisme en Recreatie – 
Wat mogen we ons voorstellen bij een cross-over in de 
combinatie tussen zorgconcept en toerisme? Zijn hier 
voorbeelden van en/of al enigszins concrete ideeën 
over? 

Wanneer we het over “Cross-overs” hebben in het kader van het regionale 
actieprogramma Toerisme en Recreatie dan bedoelen we de verbinding die we 
wensen te leggen of te onderzoeken als het gaat om het aanbod van toerisme met 
andere niet-toeristische branche- en bedrijfstakken. Hieruit kunnen nieuwe (nog 
niet eerder aangegane) samenwerkingen (Cross-overs) ontstaan die - wanneer ze 
worden gerealiseerd - een positieve- versterkende werking hebben voor deze 
branche(s) zowel lokaal als in de regio.  
Een voorbeeld vanuit zorg zou kunnen zijn dat men bij het boeken van een 
vakantie-accommodatie ook meteen programma’s kan boeken voor yoga, 
meditatie of andere gezondheidszorg die worden gegeven onder begeleiding van 
of in samenwerking met zorg- of gezondheidsprofessionals. We onderzoeken 
momenteel welke combinatiemogelijkheden er (vanuit zorg) mogelijk kunnen 
worden gemaakt of kansrijk kunnen zijn. Hiervoor treden we ook in overleg met 
instellingen en ondernemers.  
Een ander reeds bestaand voorbeeld betreft de Cross-over ‘Agrotoerisme’. Hierbij 
bieden agrarische ondernemers bijvoorbeeld de mogelijkheid voor toeristische 
overnachtingen bij het agrarisch bedrijf en maken zij de toeristen bekend met het 
agrarisch bedrijf, de streek en evt. zelf verbouwde (streek-)producten. 
 

4. Vanaf 
p. 25 

Personeel – formatie en inhuur programma’s: Zien wij 
het hier ook terug indien de formatie wordt ingekort? 

Functies die vervallen of worden ingekort worden niet expliciet vermeld. Dit maakt 

onderdeel uit van de mutaties binnen de lopende P-budgetten. 
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5. 32 Bibliotheek Maas en Peel – In hoeverre hangt de 
beslissing over de huisvesting van de bibliotheek samen 
met de herinrichting van de gemeentebalie? 

In het programma maatschappelijk vastgoed bekijken we hoe we diverse 
maatschappelijke en dienstverlenende functies het beste vorm kunnen geven in 
onderlinge samenhang en een fysieke toekomstbestendige plek kunnen geven. 
Het gaat hierbij met name om functies die nu een plek hebben in de bibliotheek, 
het gemeentehuis en De Schakel.  
De huisvesting van de bibliotheek en de inrichting van een klantenbalie maken 
daarmee dus beiden onderdeel uit van het programma maatschappelijk vastgoed 
en beslissingen hierover worden in onderlinge samenhang in een integrale 
afweging genomen. 
 

6. 34 “In 2025 zijn alle omgevingen waar kinderen komen 
rookvrij.” – Wiens verantwoordelijkheid is dit en hoe 
wordt verwacht dat dit wordt gerealiseerd? 

Het kabinet heeft, in het nationaal preventieakkoord, samen met maatschappelijke 
organisaties, onderwijs, zorgsector, zorgverzekeraars, gemeenten, sportbonden 
en bedrijven een pakket aan maatregelen en acties afgesproken om in 2040 een 
rookvrije generatie te realiseren.  
VNG (Vereniging Nederlandse Gemeenten) heeft zich gecommitteerd aan dit 
akkoord en neemt daarmee ook een verantwoordelijkheid.  
Gemeenten werken aan een gezonde en rookvrije leefomgeving voor kinderen. 
We hebben in Noord - Limburg een regionaal preventieakkoord. Daarin staat het 
concrete doel dat in 2025 alle kind-omgevingen rookvrij zijn.  
Hiervoor is er een uitvoeringsplan geschreven dat zich richt op een rookvrije start, 
rookvrije zorg en rookvrije omgeving. De regiogemeenten hebben gezamenlijk 
een kartrekker aangesteld (betaald uit rijksmiddelen). Lokaal is onze JOGG-
regisseur de coördinator van de rookvrije generatie. In de gemeente Beesel zijn er 
inmiddels 52 rookvrije locaties. Op regionaal niveau gaan we aan de slag met het 
rookvrij maken van organisaties die meerdere locaties in de regio hebben zoals 
bijvoorbeeld zorgaanbieders, vervoerders, vakantieparken. Het rookvrij maken 
van omgevingen lukt niet alleen door het plaatsen van een bordje rookvrije 
generatie. Dit vraagt ook om actieve communicatie. Ook hierin werken we 
regionaal samen. Dit doen we onder andere tijdens Stoptober maar ook rondom 
wereld niet roken dag.    
 

7. 41 2.5.2. Inburgering – Wordt verwacht dat de huidige 
situatie in het Midden-Oosten mogelijk (grote) gevolgen 
gaat hebben voor de uitdagingen m.b.t. dit subdoel? 

Ja, mogelijk kan dat gevolgen hebben. Echter is het te vroeg om hierop concreet 
vooruit te lopen. 

8. 43 Programma Leefbaarheid – Komen er plekken in de 
gemeente Beesel in aanmerking voor investeringen door 
de Provincie Limburg? 

In het coalitieakkoord van de provincie is investeren in leefbaarheid op die plekken 
waar de sociaal-economische problematiek het grootst is als ambitie opgenomen. 
Op dit moment is nog niet bekend hoe en onder welke voorwaarden deze 
investeringen door de provincie plaatsvinden. Wij houden vinger aan de pols hoe 
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dit leefbaarheidsfonds van de provincie eruitziet en of onze ambities daarop 
aansluiten. 
 

9. 56 Town Deal – is dit een echte, bestaande casus en zo ja, 
welke? Hoe past dit in de omgevingsvisie? 

De gemeente Beesel heeft te maken met een overgangsgebied waar een mix van 

woon- en werkfuncties naast elkaar aanwezig zijn. Dit speelt met name in de 

omgeving Broeklaan-Mariastraat. De gemeente wil dit gebied op een 

toekomstbestendige, duurzame manier transformeren en herinrichten.  

De gemeente Beesel wil door deelname aan de Town Deal handvatten krijgen 

hoe om te gaan met de verschillende ambities, belangen en stakeholders en op 

welke wijze de transformatie duurzaam en toekomstbestendig in gang gezet kan 

worden. Door deelname aan de Town Deal kunnen we voor deze specifieke casus 

externe expertise aanboren aangereikt door BZK (Ministerie van Binnenlandse 

Zaken en Koninkrijksrelaties). 

Informatie vanuit de Town deal kan als input dienen voor de omgevingsvisie. 
 

10. 60 Groene Loper – Wat gebeurt er als we geen alternatieve 
subsidiemogelijkheden vinden? 

In de afgelopen periode zijn de kaders voor het project de Groene Loper 
uitgewerkt. Het huidige budget is daarbij kaderstellend geweest. Indien er geen 
extra subsidiemogelijkheden zijn wordt het project binnen de huidige (financiële) 
kaders uitgevoerd. De kaders voor het project de Groene Loper worden op 18 
december 2023 ter besluitvorming aan uw raad voorgelegd. 
 

11. 60 Trendsportal – Is de €20.000 neutraal dus nog onzeker 
omdat onbekend is of er weer cofinanciering komt? 

Nee, de bijdrage van €20.000 vanuit de klimaatakkoordmiddelen middelen is 
definitief beschikt. De zinsnede over de cofinanciering heeft betrekking op het 
overige deel van het budget. De besluitvorming hierover bij de provincie vindt eind 
van het jaar plaats.  
 

12. 84 Ongerwaeg – Is er hier ook aandacht voor de mogelijk 
om beleidsterrein-overstijgend te werken op basis van 
competenties en vaardigheden? 

Ja, ons intern mobiliteitsbeleid is mede gericht op het durven inzetten van onze 
medewerkers op beleidsterrein-overstijgende projecten of programma's. 

13. 139 Afvalstoffen- en Rioolheffing – Hoe is 
dekkingspercentage van 100% te verklaren? 

De kosten en inkomsten zijn jaarlijks volledig gelijk aan elkaar, rekening houdende 
met een storting in of een onttrekking uit de egalisatievoorziening afval of riolering. 
 
Afval 
Bij afval vindt er in 2024 een storting in de egalisatievoorziening plaats omdat 
deze de afgelopen jaren fors was teruggelopen en hersteld diende te worden om 
kosten, inclusief risico’s en fluctuaties, nu en in de nabije toekomstige jaren, te 
kunnen opvangen. De storting is het verschil tussen inkomsten en kosten in 2024 
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en wordt eveneens beschouwd als ‘kosten’. Inkomsten en kosten (incl. storting 
voorziening) zijn daarmee gelijk aan elkaar, ofwel 100% dekkingspercentage. 
Riolering 
Bij riolering is de heffing berekend op basis van het GRP (Gemeentelijk Riolerings 
Plan) 2023-2027. Rekening houdende met de meerjarige planning en 
bijbehorende kosten wordt de heffing berekend zodat de voorziening voldoende 
blijft om de verwachte kosten te kunnen dekken. In 2024 is sprake van een 
onttrekking uit de voorziening. De kosten zijn in 2024 hoger dan de inkomsten. 
Het verschil wordt onttrokken uit de voorziening. De onttrekking wordt als 
inkomsten beschouwd. Inkomsten en kosten zijn daarmee gelijk aan elkaar, ofwel 
100% dekkingspercentage. 
 

14. 155 Is het mogelijk om voor de eerste vijf beleidsindicatoren 
ook de benchmark te geven voor gemeenten <25.000 
inwoners? 

Nee dit is niet mogelijk. De eerste 5 beleidsindicatoren berekenen we zelf op basis 
van onze eigen informatie. Voor de groep gemeenten < 25.000 inwoners kunnen 
we deze berekening niet maken, omdat we de informatie van deze groep 
gemeenten niet beschikbaar hebben. 
Alle overige beleidsindicatoren nemen we over van de site 
WaarStaatJeGemeente.nl van de VNG, zowel voor Beesel als voor de groep 
gemeenten < 25.000. 
 

15. -- Wat is de (financiële) stand van zaken met betrekking tot 
de grondexploitatie Oppe Brik?  
 
(Vraag is mondeling gesteld na de technische toelichting 
op 9 oktober 2023. Bijgaand antwoord is gedeeld met de 
vragensteller, waarbij is aangegeven dat dit antwoord in 
het kader van een gelijke informatiepositie ook wordt 
gedeeld met de voltallige raad).  

Tijdens de jaarrekening 2023 zullen de grondexploitaties worden herzien en 
ontstaat een actueel financieel beeld van de projecten. 
Ten opzichte van de vorige herziening bij de jaarrekening 2022 zijn er vanuit de 
gemeente geen hele grote uitgaven meer gedaan. Tenslotte was het terrein 
bouwrijp en is afgelopen jaar voornamelijk gewerkt aan de bouw van de 
verschillende woningen. 
Aan het einde van dit jaar zal gestart worden met het woonrijp maken van het 
gebied (wat overigens al aanbesteed en verwerkt was in de grondexploitatie). Na 
oplevering van het openbaar gebied medio 2024 zal duidelijk worden hoe het plan 
financieel definitief wordt afgesloten. 
Qua kosten verwachten we geen grote afwijkingen aangezien de meeste 
grondwerkzaamheden (in de ondergrond) zijn voltooid en we de komende periode 
starten met de afwerking. Qua opbrengsten zal het afhankelijk zijn van de markt 
hoe snel de resterende kavels worden verkocht. Dit is ook vertaald als risico in het 
weerstandsvermogen (zie onderstaand). 
  
Onderstaand geven we u een kort overzicht weer: 
De totale lasten binnen de gehele grondexploitatie Oppe Brik zijn geraamd op ca. 
€ 8,5 miljoen. De opbrengsten zijn geraamd op ca. € 7,1 miljoen.  



 

5 

 

Voor 2023 en 2024 waren in totaal nog ca. € 963.000 aan kosten geraamd, 
waarvan tot op heden in 2023 € 149.000 is gefactureerd. De nog resterende 
kosten hebben met name betrekking op het woonrijp maken van het plangebied 
en zullen deels worden doorgeschoven naar 2024.  
Van de totaal geraamde opbrengsten in 2023 en 2024 is op dit moment de 
verkoop van 2 kavels geëffectueerd (ca.€ 226.000). 
  
Ter verduidelijking m.b.t. de financiële risico’s hebben we in de paragraaf 
weerstandsvermogen binnen begroting 2024 een tekst opgenomen met 
betrekking tot Oppe Brik. Onderstaand treft u een uitsnede van de tekst aan: 
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Schriftelijke vragen begroting gemeente Beesel 2024 (Namens fractie: VLP) 

Nr.  Pagina Vraag Antwoord 

1. Voor- 
woord 

Waarom worden ontheemden apart vermeld? En 
wat wordt dan bedoeld met doelgroepen? 

Het thema ontheemden is de afgelopen jaren groter geworden, en gezien de wereldwijde 
ontwikkelingen valt niet uit te sluiten dat dit thema ook voor Beesel alleen maar doorgroeit 
in 2024 en verder. Onze taakstelling vanuit de provincie voor huisvesting van 
statushouders is groeiende. We willen graag ons steentje bijdragen wat de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen betreft. Met de mogelijke komst van de Spreidingswet komt daar 
een opgave voor asielzoekers bij. Dat zijn direct ook de meest voor de hand liggende 
voorbeelden van de doelgroepen waarover wordt gesproken. De grilligheid van dit thema 
in combinatie met de maatschappelijke onrust die het landelijk teweeg brengt én de 
bijbehorende impact op onze organisatie, is de reden dat we dit in het voorwoord apart 
benoemen. 
 

2. Voor- 
woord 

Beeselse ambities – Wat wordt bedoeld met 
innovatieve woningbouwoplossingen? 

Dit zijn woningbouwoplossingen of initiatieven die afwijken van de klassieke vormen van 
wonen die we al jaren kennen. Om de woningmarkt de nodige impulsen te geven, denken 
we graag mee bij innovatieve woonconcepten. Denk daarbij bijvoorbeeld aan nieuwe 
vormen van wonen, zoals tiny houses, optoppen (boven op een bestaande bouw een 
woonlaag aanbrengen) kangoeroewoningen of flexibele woonconcepten. 
 

3. 6 Fijn wonen – Is bij de doelstelling voor 500 nieuw 
te bouwen woningen rekening gehouden dat 
nieuwbouw steeds lastiger te realiseren zal 
worden ivm alle beperkende regelgevingen? 

De ambitie om in de komende jaren 500 woningen toe te voegen vloeit voort uit de in juli 
door de Raad vastgestelde woonzorgvisie. We spannen ons maximaal in om deze ambitie 
te realiseren. We zijn ons daarbij ervan bewust dat de ontwikkelingen op het gebied van 
de woningmarkt dynamisch zijn. We hebben daarom in de woonzorgvisie opgenomen dat 
we jaarlijks monitoren. Waar nodig stellen we dit bij of nemen we nieuwe acties op. De 
Raad wordt hierover met een raadsinformatiebrief geïnformeerd. Hiernaast bouwen we 
twee keer gedurende de looptijd van deze woonzorgvisie een moment in om de 
thermometer erin te houden. Dit doen we in 2027 en 2031, waarbij de mogelijkheid 
hebben om te herijken. We zijn ons ervan bewust dat regelgeving steeds complexer 
wordt, maar tot op heden zijn ons nog geen grote belemmeringen gebleken.   
 

4. 6 Duurzaamheid – Extra aandacht aan onze 
kwetsbare inwoners, hoe wordt dit vormgegeven? 

Voor inwoners die het economisch moeilijk hebben en mogelijk te maken hebben met 

hoge energielasten en/of een energetisch slechte woning, bestaan enkele voorzieningen. 

Zo is duidelijk geworden dat deze huishoudens (inkomen tot 130% van de bijstandsnorm), 

aanvullend op het prijsplafond dat in 2023 aan de orde is, wederom een compensatie van 

€ 1.300 op energielasten ontvangen.  
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Wij vinden het daarnaast belangrijk om duurzame investeringen mogelijk maken die 

blijvend financieel renderen en meer wooncomfort bieden. Nester doet dit door de uitrol 

van haar verduurzamingsprogramma. Vanuit de gemeente gaan we de focus leggen op 

het aanbieden en subsidiëren van isolatiemaatregelen voor eigenaren van een 

koopwoning (DEFG-label) met prioriteit bij lage inkomens. In het kader van het Nationaal 

Isolatie Programma (NIP) starten we bij de energetisch meest urgente woningen. Let wel, 

de NIP-middelen zijn nog niet binnen en we moeten in 2024 vormgeven hoe we aan de 

Wet Natuurbescherming (soortenmanagementplan) kunnen voldoen.  

5. 6 Samenkracht;  
Brugfunctie tussen de leef- en de systeemwereld, 
wat wordt hiermee bedoeld? 
In de dienstverlening aan onze inwoners gaan we 
verder met het voorliggend veld meer in 
samenhang organiseren, wat is de strekking 
hiervan? 

De leefwereld is de omgeving om ons heen, die we op dit moment kunnen waarnemen. 

De systeemwereld is alles wat mensen ontwikkeld hebben aan instellingen en structuren 

(bijvoorbeeld het gebied van overheid, gezondheidszorg etc.). Met het welzijnswerk willen 

we gemeenschapsinitiatieven (leefwereld) ondersteunen en koppelen aan de 

systeemwereld daar waar dit ondersteunend en van meerwaarde is, met als doel vitale 

gemeenschappen. Welzijnswerk is voor ons dan ook een belangrijke speler als het gaat 

om het creëren van die brugfunctie.  

Initiatieven in het voorliggend veld staan niet op zichzelf. In onze opdrachten aan 

zorgpartners en partners in het voorliggend veld (o.a. onze welzijnsaanbieder) benoemen 

we expliciet dat zij met elkaar moeten samenwerken. Deze samenwerking beperkt zich 

niet tot professionals onderling. We verwachten ook dat zij samenwerken met vrijwilligers- 

en gemeenschapsinitiatieven, omdat deze een belangrijke bijdrage leveren aan de zelf- 

en samenredzaamheid van onze inwoners. Hiermee willen we voorkomen dat inwoners 

van het kastje naar de muur worden gestuurd en dubbelingen in aanbod voorkomen. 

6. 7 Goede voorzieningen – wat wordt bedoeld met 
nieuwe doelgroepen waarvoor de 
planontwikkeling voor maatschappelijk vastgoed? 

De provincie ondersteunt op basis van haar coalitieakkoord initiatieven die ervoor zorgen 
dat gemeenschapshuizen toekomstbestendig worden, bijvoorbeeld door 
experimenten die helpen beter in te spelen op de 
behoeften en wensen van nieuwe generaties vrijwilligers. Met de term nieuwe 
doelgroepen worden deze nieuwe generaties vrijwilligers bedoeld: (veelal jongere) 
vrijwilligers die andere voorwaarden stellen aan vrijwilligerswerk, passend bij de huidige 
tijdsgeest (digitaal, plaats- en tijdonafhankelijk, flexibel inzetbaar etc.). Bij de verdere 
planontwikkeling maatschappelijk vastgoed onderzoeken we in hoeverre we hierop 
kunnen inspelen. 
 

7. 7 Personeel en organisatie De arbeidsmarkt is inderdaad erg gespannen op heel veel vakgebieden. Geduid zijn een 
aantal vakgebieden waar de knelpunten groter zijn dan elders. In het kader van het K80 
speerpunt Aantrekkelijk Werkgeverschap worden op dit moment verschillende zaken 



 

8 

 

Moeilijk in te vullen vacatures specialistische 
kennis, wij gaan er vanuit dat dit voor alle 
beleidsvelden geldt?  
Liggen er geen mogelijkheden voor kleine 
gemeenten in de K80 om samen te werken voor 
deze functies, is dit in kaart te brengen? 

verkend. Voorbeelden zijn 1) samenwerking met Hogescholen (binden en boeien 
afstudeerders) en 2) slimme constructies op het gebied van specialistische functies en 
taken.  
In de regio en K80 verkennen we de mogelijkheden tot slim samenwerken en doen dat 
waar mogelijk. 
 

8. 10 Is de Septembercirculaire al bekend? Wanneer 
wordt deze verwacht, indien deze al bekend is wat 
is het resultaat 

De financiële gevolgen van de septembercirculaire 2023 van het Gemeentefonds zijn 
bekend. Het betreft m.n. aanpassing van de compensatie voor loon- en prijsontwikkeling 
(LPO). De bedragen zijn als volgt: 
2023 € 110.000 (neg) 
2024 € 250.000 (pos) 
2025 € 213.000 (pos) 
2026 € 158.000 (pos) 
2027 € 167.000 (pos) 
We verwerken deze mutaties in de 2e bestuursrapportage 2023. 
 

9. 10 Onttrekking 2023 in het staatje, dit zal 
waarschijnlijk 2024 moeten zijn? 

Dat klopt, het betreft de onttrekkingen uit reserves in 2024. 

10. 14 Hoe ziet het ondersteunen van inwoners bij het 
vinden van een passend sportaanbod er in de 
praktijk uit en is dit gericht op alle doelgroepen? 

Op blz. 14 van de begroting staat geen tekst over het ondersteunen van inwoners bij het 
vinden van passend beweegaanbod. Dit staat wel op blz. 15 onder COOL en op blz. 17 
onder Iedereen kan Sporten (IKS) . Dit zijn ook de programma's waarbij deze 
ondersteuning plaatsvindt. 
  
COOL 
Huisartsen verwijzen patiënten binnen COOL naar de buurtsportcoach. Vervolgens 
worden de deelnemers door de buursportcoach begeleid in het zoeken naar passend 
beweegaanbod. Concreet doet de buurtsportcoach hiervoor het volgende: 

- Met deelnemers in en om huis zoeken naar mogelijkheden om meer te bewegen. 

- 3 maanden lang samen sporten om in beweging te komen.  

- Lokaal sportaanbod in beeld brengen voor de deelnemers en met deelnemers 

clinics bij sportverenigingen bezoeken. 

- Op verzoek van deelnemers een eerste keer meegaan naar een sportaanbieder 

om zo de drempel te verlagen. 

- Omdat niet alle mensen al na 3 maanden deel kunnen nemen aan het 

verenigingsleven verkennen we de mogelijkheid om deze deelnemers, tegen een 

eigen bijdrage, langer met de buurtsportcoach door te laten sporten.  
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IKS 
IKS heeft een beweegmakelaar in dienst. Deze kan samen met mensen met een 
beperking bekijken welke sport en sportaanbieder past bij de wensen van de inwoner. 
Onze gezinscoaches, Wmo consulenten, MEE en ook scholen voor speciaal onderwijs 
kunnen inwoners verwijzen naar deze beweegmakelaar. 
 

11. 14 Richten op verenigingsleven en 
talentontwikkeling, doen we ook wat voor 
individuele sporters? 

We zien een trend dat steeds meer mensen ongeorganiseerd sporten of sporten bij 
commerciële aanbieders. In dit kader hebben we speel- en beweegmogelijkheden in de 
openbare ruimte gefaciliteerd (KWIEK, QR-route, jeu de boules, sporttoestellen Oppe 
Brik). We staan ook de komende periode open voor het aanjagen van nieuwe initiatieven 
met betrekking tot individueel sporten. Tijdens onze sportakkoord avonden nodigen we 
zowel verenigingen als ook commerciële sportaanbieders uit om samen met ons mee te 
denken over het in beweging krijgen en houden van onze inwoners. 
 

12. 15 Coaching op leefstijl COOL, hoeveel deelnemers 
zijn er aan dit programma en wat is de trend? 

In 2023 zijn er 30 deelnemers gestart. 

In de periode 2020-2022 waren er in totaal 85 deelnemers. 

Het aantal deelnemers is redelijk stabiel. Ongeveer 30 per jaar. Het aantal verwijzingen 

neemt toe.  

Het valt op dat het aantal verwijzingen door de huisarts veel hoger is dan het aantal 

mensen dat daadwerkelijk start. Dit heeft verschillende redenen:  

- Men vindt de duur van het programma, 2 jaar, te lang. 

- Men heeft al andere trajecten lopen. 

- Men kan of wil er geen tijd voor vrijmaken, 

- De bereidheid eigen regie te nemen is er nog niet. 

 

13. 15 Rookvrije sportomgeving, hoe stimuleren we 
gezonde keuze in sportkantines. Hoever kunnen 
en mogen we gaan in het opvolgen van deze 
gedragsregels? 

De gemeente Beesel is JOGG-gemeente (JOGG voorheen voluit ‘Jongeren op gezond 
gewicht’). Team Fit is de werkwijze waarmee JOGG zich inzet voor onder andere 
gezondere sportomgevingen. Tijdens sportakkoord avonden en in individuele gesprekken 
met verenigingen bespreken we dit thema. Voor verenigingen die aan de slag willen met 
een gezondere kantine is er ondersteuning beschikbaar van een Team Fit coach. Tot nu 
toe richten we ons op het stimuleren van verenigingen om gezonde alternatieven te 
bieden in hun kantine. Een andere optie zou zijn dit als voorwaarde te stellen bij het 
verstrekken van subsidies. Tot op heden kiezen we echter nog de lijn van stimuleren. 
 

14. 16 LiFi, Armoedecijfer, wat zijn armoedecijfers, hoe 
komen we hieraan en kunnen we deze krijgen? 

We hebben gezocht naar cijfers die een indicatie geven over kinderen die als gevolg van 
armoede geen gezonde lunch meenemen naar school. Hiervan hebben we geen 
specifieke cijfers. Om hier toch enig inzicht in te krijgen hebben we gekeken naar het 
dashboard "waar staat je gemeente". Hieruit hebben we de volgende informatie gehaald:  
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- Aantal kinderen in gezinnen met een bijstandsuitkering (4%), (VNG waar staat je 

gemeente dashboard) 

- Huishoudens met geregistreerde problematische schulden (6,4%) (VNG waar 

staat je gemeente dashboard) 

Verder blijkt uit de GGD-gezondheidsmonitor jeugd 2019 dat 4% van de middelbare 
scholieren thuis moeite met rondkomen ervaart.  
Uit landelijke beleidsstukken blijkt dat armoede 1 op de 13 kinderen (2 per klas) treft.  
Stichting Leergeld heeft aangegeven dat zij op dit moment 148 individuen helpen in de 
leeftijd van 4-12 jaar. Afgezet tegen het totaal aantal basisschoolleerlingen is dit ongeveer 
17% van de basisschoolleerlingen. 
 

15. 16 Kinderopvang -  
Wat houdt het groenteboxjesproject in en van 
waaruit wordt dit geïnitieerd.  
Overal waar jeugdthema’s worden vermeld wordt 
gesproken over preventie, waarom niet bij 
kinderopvang? 

Het programma is oorspronkelijk geïnitieerd door Aldi en JOGG Nederland. In de pilot 

periode waren deze partijen ook de financiers van alle materialen met uitzondering van de 

groenten. Die hebben de deelnemende kinderopvanglocaties zelf gefinancierd.  

De continuering na de pilotperiode verloopt ook via deze financieringsstromen maar het 

contract met Aldi loopt af dus daarover lopen nog gesprekken. 

Het programma duurt 3 maanden. In deze maanden krijgen de kinderen elke dag 

minimaal 1 keer groente aangeboden. Ze worden beloond voor het proeven van groenten. 

Verder wordt er op verschillende manieren aandacht besteed aan groenten eten 

(verhaaltjes, spelletjes, liedjes en kleurplaten). Kinderen ontvangen een voucher voor een 

voorleesboekje over groenten en een meeneem box voor groenten.  

Het groenteboxjesproject, maar ook de peuter en kleuter vierdaagse en het Nijntje 

beweegdiploma zijn allemaal preventieve activiteiten voor de jeugd en gericht op het 

bevorderen van voldoende beweging en gezonde voeding. 

16. 16 Buurtsportcoach 
Wat is het takenpakket van deze persoon 
Wat doet de buurtsportcoach voor de 
kinderopvanglocaties in onze gemeente? 

Blz. 16 beschrijft de buurtsportcoach (BSC) in dienst van SBBB. Deze buurtsportcoach 
werkt voor SBBB, gemeente, kinderopvang Spring, Triolier en verenigingen en wordt ook 
door deze partijen samen betaald. Zij heeft de volgende taken: 
1. trainingen namens verenigingen in de sporthal na schooltijd (zodat kinderen op tijd naar 
bed kunnen en er wat druk wordt weggenomen in de roosters in de avonduren) 
2. Nijntje beweegdiploma: opfristrainingen voor gastouders, lessen voor Hercules 03, 
beweeg en lees mee met Nijntje Pluis (samen met de bibliotheek), 2 lessen peutergym per 
week voor Spring kinderopvang. 
3. MQ-scan voor basisschool Triolier en extra beweegaanbod voor kinderen die laag 
scoren. Vanaf mei 2023 nemen de vakleerkrachten de screening voor hun rekening. Zij 
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gebruiken daarvoor een eigen methode. De Triolier heeft met de BSC-binnensport nog 
aanvullende afspraken voor screening. 
4. talententoer: 5 keer per jaar in de vakanties. 
5. gezondheidsmarkt. 
6. peuter en kleuter vierdaagse 
7. lokale coördinatie valpreventie. 
8. ondersteunende rol binnen SBBB 
  
De taken voor de kinderopvang staan onder punt 2: twee lessen peutergym per week voor 
Spring kinderopvang en opfristrainingen Nijntje beweegdiploma voor gastouders.  
 

17. 17 SPUK, 6 functionarissen, hoe is de onderlinge 
samenwerking en overlap van taakvelden tussen 
deze functionarissen? 

De functionarissen hebben elk hun eigen taken/ doelgroepen. De functionarissen vormen 
samen met de beleidsmedewerkers sport en gezondheid een informeel team "Samen Fit". 
Ze treffen elkaar periodiek om af te stemmen over ieders werkzaamheden, uitdagingen, 
signalen. Zo kunnen zij elkaar helpen, versterken en waar nodig samenwerken. In 
sommige gevallen, zoals bijvoorbeeld de talententoer, wordt deze samenwerking nog 
verbreed met de muziekcoach. 
 

18. 17 Talententour, Welke rol heeft de gemeente hier 
precies? 

De talententoer wordt georganiseerd door de buurtsportcoach binnensport, JOGG-
regisseur en muziekcoach. Dit zijn functionarissen die (deels) door de gemeente betaald 
worden. Verder heeft de gemeente een uitvoeringsbudget van € 3.000 per jaar voor de 
talententoer (voor materialen en eventueel inhuur van bepaalde activiteiten). 
 

19. 18 Bijdrage in verband met stijging energietarieven? 
Dit budget wordt amper gebruikt, is het 
toegestaan om dit te gebruiken voor 
verduurzaming van verenigingsgebouwen? 

De gemeenteraad heeft in december 2022 besloten om enkel het geld beschikbaar te 
stellen voor de gestegen energiekosten voor verenigingen/ stichtingen e.d. Op basis van 
dit besluit heeft het college in het eerste kwartaal van 2023 een uitvoeringsregeling 
vastgesteld. Vergoeding van kosten voor verduurzaming valt dus niet binnen deze 
regeling. 
 

20. 19 Familie Evenement – Wat is hier de status van 
gezien hier halverwege ’23 al opvolging aan zou 
worden gegeven.  

Sinds 2021 organiseert stichting Ultimate Warrior de Obstacle Run bij Drakenrijk. Nadat 
uw raad de wens heeft uitgesproken voor een familie evenement, zijn we met deze 
stichting in gesprek gegaan. We zien mogelijkheden om deze Obstacle Run te laten 
uitgroeien tot familie evenement. Hiervoor is het wel nodig dat het evenement meer 
aanhaking krijgt bij de lokale gemeenschap. Dit vergt een goede voorbereiding en we zijn 
hierover in gesprek met de organisator. We koersen daarom op een eerste editie in 2024. 
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21. 19 Peuter en Kleuter vierdaagse – wat is de reden 
van de daling qua deelnemers? Hoe groot is het 
percentage deelnemers? 

In 2022 was er alleen de peuter4daagse met 225 deelnemers (peuters).  
In 2023 hebben naast 200 peuters ook 32 kinderen van de gastouderopvang en 252 
kleuters van basisscholen Triolier, Bösdael en Meander deelgenomen. In totaal 484 
kinderen verdeeld over 12 locaties van peuterspeelzalen, gastouderopvang en 
kleuterklassen. Dit aantal wijkt af van het in de programmabegroting genoemde aantal. 
Het aantal in de programmabegroting 2024 was niet het definitieve aantal deelnemers. 
 Overall is er dus meer dan een verdubbeling van deelnemers t.o.v. 2022. Dat er een 
daling is in het aantal deelnemende peuters 2023, heeft mogelijk te maken met het aantal 
peuters in de deelnemende locaties tijdens de peuter4daagse.  
Een percentage hebben we niet beschikbaar. 
 

22. 25 In de beleidsnota staat verenigingsondersteuner 
als 0,2FTE als onderdeel van de functie 
beleidsmedewerker sport? Nu lezen we dat deze 
functie als combinatiefunctie wordt weggezet als 
0,5FTE samen met 0,5FTE JOGG? Graag uitleg? 

De gemeente Beesel had in het verleden een verenigingsondersteuner sport (0,2 fte). 

Deze persoon is doorgegroeid naar de functie van beleidsmedewerker. De functie 

verenigingsondersteuner sport is toen formeel een tijd niet ingevuld. Alle vragen van 

sportverenigingen kwamen terecht bij de beleidsmedewerkers sport. Echter 

verenigingsondersteuning komt, in het geheel van taken van een beleidsmedewerker, 

onvoldoende uit de verf. Om die reden is besloten weer specifiek een 

verenigingsondersteuner op te nemen voor 0,5 fte (voor verenigingen, niet alleen 

sportverenigingen). Deze functionaris kan dat samen met de functie van JOGG-regisseur 

combineren tot een volledige fte. 

23. 28 Bij 2.6. Minder mantelzorgers voelen zich 
overbelast, hoe valt dit te controleren? 

Met behulp van de GGD Gezondheidsmonitor Volwassenen & Ouderen meten we o.a. de 
ervaren belasting van mantelzorgers. Deze monitor wordt iedere vier jaar afgenomen en 
de eerstvolgende meting is in het najaar van 2024. De resultaten volgen in kwartaal 3 van 
2025. 
 

24. 32 Huisvestiging Bibliotheek, welke andere 
maatschappelijke partners worden hier bedoeld? 

Maatschappelijke partners in het Sociaal Domein, zoals welzijnsaanbieders, maar ook 

vrijwilligersorganisaties. 

 

25. 33 Lokaal Jeugdbeleid 
Gala Middelen, waarom wordt hier gekozen voor 
een RIB en over welke tekorten (welk bedrag aan 
tekorten) praten we hier?  
Rol gedragswetenschapper verder uitwerken, 
wanneer wordt dit uitgewerkt? 

Het programma Kansrijke Start loopt sinds 2021 voornamelijk op regionale schaal. Graag 
informeren we de gemeenteraad over de implementatie van dit programma op Beeselse 
schaal.  
  
De kosten van deze implementatie zijn budget neutraal te realiseren. Een claim voor 
aanvullende middelen voor eventuele tekorten komt te vervallen. Ten tijde van het 
opstellen van de teksten voor de begroting 2024 was dit nog niet duidelijk.  
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Samen met de nieuwe gedragswetenschapper (die per medio oktober 2023 is gestart) 
wordt in schooljaar 2023-2024 de rol en inzet van de gedragswetenschapper verder 
uitgewerkt. 
 

26. 34 Rookvrije generatie  
%gedaalde volwassen rokers, hoe kan dit worden 
gemeten? Is Vapen hier ook in meegenomen? 

Het percentage rokers wordt gemeten met de GGD-gezondheidsmonitor. De volgende 
volwassenmonitor is in 2024. De vraagstelling is nog niet bekend en wordt op landelijk 
niveau bepaald. Vaak worden hierin wel nieuwe trends meegenomen. We kunnen ons 
daarom voorstellen dat vapen zal worden bevraagd in de volgende monitors. 
    

27. 36 Maatwerkvoorzieningen Jeugd, 
Robuustheidsscan, waarom wordt hier 
samengewerkt met regio Middel-Limburg. 

De robuustheidscan wordt verspreid op schaal van de 42 jeugdzorgregio's. Noord-
Limburg is een van de jeugdzorgregio’s die de scan zelfstandig invult. Er vindt afstemming 
plaats met Midden-Limburg en Zuid-Limburg i.v.m. overstijgende samenwerking op 
bijvoorbeeld jeugdzorg plus, jeugdbescherming en jeugdreclassering. 
    

28. 37 Hulp in huishouden. 
Wat is de update m.b.t. het toepassen van de 
inkomenstoets voor Hulp in het Huishouden? 
Geen vervanging door ziektetekort, hoe vindt de 
financiële verrekening hiervan plaats 

Update inkomenstoets 
Met de update verwachten we dat u bedoelt de update over de rechtsgang. Mocht u een 
andere update verwachten dan zien we graag de vraag opnieuw gesteld in de volgende 
ronde. 
 
We hebben naar aanleiding van de uitspraak van het gerechtshof van Roermond hoger 
beroep aangetekend om hier een besluit te vragen. Dit heeft de gemeente Leusden ook 
gedaan. We zijn nog in afwachting van een zittingsdatum. De verwachting is dit deze 
zittingsdatum lang op zich laat wachten. 
 
Geen vervanging door ziektetekort 
We hebben hier contractueel geen afspraken over de financiële verrekening bij tekort of te 
weinig leveren van een voorziening hulp in het huishouden. Een traject geldt voor een 
geheel jaar waarbij we uitgaan dat er niet iedere week van het jaar zorg wordt geleverd. 
 
Wel hebben we afspraken gemaakt met aanbieders wat we hierin realistisch vinden en 
gaan het gesprek aan met de aanbieder wanneer dit niet wordt gehaald. In dit gesprek 
zoeken we naar oplossingen om de zorg zoveel mogelijk te kunnen continueren. Dit heeft 
in de regio geleid tot een verrekening. 
 

29. 38 Leerlingenvervoer, wordt de app hiervoor ge-
evalueerd en wanneer? 

Het gebruik van deze landelijke app door ouders en leerlingen binnen Beesel wordt aan 

het eind van het schooljaar geëvalueerd. 
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30. 39 Wat zijn de voordelen van het hebben van een 
eigen bewindvoerder en waarom hebben we deze 
niet 

Bewind voering is geen wettelijke taak van gemeenten en vereist expertise die wij niet in 

huis hebben. 

Vanuit onze huidige schulddienstverlening bieden we budgetbeheer en (preventieve) 

schuldhulpverlening aan om onze inwoners met (dreigende) problematische schulden te 

ondersteunen.  

Het voordeel van het hebben van een eigen bewindvoerder zou zijn dat er geen 

bijzondere bijstand verstrekt hoeft te worden. Dit kan de kosten drukken op de bijzondere 

bijstand. Echter mag dit niet zomaar. Dit heeft te maken met de ongeoorloofde 

concurrentie, omdat er bij een gemeente niet betaald hoeft te worden en bij een externe 

bewindvoerder wel. 

Bewindvoerders kunnen dan aanspraak maken op de nadeelcompensatie Art 4.126 AWB. 

Hierdoor is het voordeel wellicht niet meer aan de orde. De Autoriteit Consument en Markt 

(ACM) kan hierop controleren. 

Het mag wel als wij er kosten voor gaan vragen aan de klant, en zij vervolgens bijzondere 

bijstand aan kunnen vragen. Dan is er geen voordeel meer. 

31. 40 Woning statushouders*,  
Waar bestaat dat bedrag van deze 22000 Euro 
uit, en betalen de bewoners huur aan de 
gemeente? 
Begrijpen wij het goed dat het gezin met een kind 
met een beperking een ander gezin is dan dat de 
woning verlaat? Waar gaan de oude bewoners 
naartoe? Waarom betaald de gemeente de huur 
van de oude bewoners maar niet meer van de 
nieuwe bewoners gezien deze dezelfde status 
hebben? 
Wordt hier Gezien Privacy/AVG niet teveel info 
gegeven, hoort dit in de begroting thuis. 

De huur werd in eerste instantie volledig doorberekend aan de bewoners. Toen enkele 
bewoners vertrokken, is de huur niet meer volledig doorbrekend aan de achterblijvers, 
omdat dit voor hen financieel niet haalbaar was. De besparing van       € 22.000 bestaat 
vooral uit energiekosten. In de begroting 2023 zijn de energiekosten voor de gehele 
begroting verdrievoudigd. De werkelijke kosten waren lager. Dat is de verklaring voor de 
besparing van € 22.000. 
 
De passage is in het kader van privacy aangepast. 
* In verband met deze noodzakelijke wijziging is ook de titel van de vraag aangepast.  
 

32. 40 Schuldhulpverlening, Hoe zorgt halvering van de 
verplichte schuldregeling ervoor dat de drempel 
voor aanvraag verlaagd wordt? Kan hier een 
voorbeeld van worden gegeven? 

Voor veel mensen geldt een drempel om de stap naar schuldhulpverlening te zetten. Een 

verplicht schuldentraject van 36 maanden werd door de Nederlandse politiek als te 

uitzichtloos gezien. Door dit traject te verkorten naar 1,5 jaar wordt er sneller een 

perspectief op een duurzaam schuldenvrije toekomst geboden. Een periode van anderhalf 

jaar is beter te overzien en vol te houden dan drie jaar. Een voorbeeld waardoor een 

traject beter vol te houden is, is dat je niet 3 jaar maar 1,5 jaar van leefgeld moet leven. Er 
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is nog steeds verborgen armoede in Nederland. Door snellere hulp en doorstroom, wordt 

er geprobeerd om mensen zich sneller te laten melden. 

Een ander voorbeeld is dat er een letterlijke last op de schouders van mensen ligt als er 
sprake is van schulden. Doordat schulden sneller worden opgelost, zijn mensen ook weer 
sneller psychisch gezond en kunnen ze weer sneller deelnemen aan de maatschappij. 
 

33. 41 Inburgering en Statushouders, begeleiden en taal 
lessen zoveel mogelijk lokaal, kan dit allemaal 
lokaal in verband met de kleinschaligheid van 
onze gemeente, dus relatief lage aantallen? 

De verplichte maatschappelijke begeleiding (MB), Participatie Verklaring Trajecten (PVT) 
en Module Arbeid en Participatie (MAP) worden door Synthese als lokale partner geboden 
aan statushouders. Dit wordt individueel uitgevoerd bij statushouders thuis (MB), maar 
ook in groepsverband op een locatie in gemeente Beesel (PVT en MAP). De taallessen 
worden verzorgd door Gilde Educatie, waarmee wij samen met vier andere 
regiogemeenten een overeenkomst hebben. Volwassen statushouders volgen de 
Taalopleiding in Roermond, er is geen locatie van Gilde Educatie in Reuver. 
 

34. 42 Burgerhulpverlening – AED Dekkend *ZIE 
AFBEELDING, hieruit blijkt dat de AED niet 
geheel dekkend zijn terwijl de tekst vermeld van 
wel. Wat klopt er nu? 

Bijgevoegd vindt u het meest actuele bestand met AED's.  
  
Wat verstaan we onder een dekkend netwerk 
Om iemand meer kans op overleving en kwaliteit van leven te geven moet een reanimatie 
binnen 6 minuten worden opgestart. Om dit te kunnen realiseren zijn er voldoende 
hulpverleners en voldoende AED's nodig. Alleen een AED plaatsen zonder hulpverleners 
in de buurt is schijnveiligheid.  
 
Om aan de 6 minuten te kunnen voldoen is het nodig dat er hulpverleners en een AED 
aanwezig zijn binnen maximaal 2 kilometer van de persoon die gereanimeerd moet 
worden.  
  
Uit een analyse van stichting Hart voor de Buurt blijkt dat de gemeente Beesel een goed 
dekkend netwerk heeft. Dit wil zeggen dat er binnen 6 minuten burgerhulpverleners en 
een AED ter plekke kunnen zijn.  
  
Cirkels op de plattegrond 
De cirkels op de plattegrond zijn AED-zones. Rondom een AED moeten er binnen 500 
meter burgerhulpverleners zijn, om binnen 6 minuten ter plaatse te kunnen gaan. Dat wil 
echter niet zeggen dat slachtoffers alleen binnen de cirkels tijdig geholpen kunnen 
worden. Ook bij slachtoffers buiten de cirkels kan er tijdig een AED en hulpverlener 
aanwezig zijn.  
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De cijfers 

• In 2023 zijn er tot nu toe zes oproepen geweest.  

• Bij al deze oproepen zijn burgerhulpverleners opgeroepen en AED's gealarmeerd.  

• Dit betekent dat in 100% van de gevallen burgerhulpverleners en een AED 

aanwezig waren in de buurt van de persoon die gereanimeerd moest worden.    

• In 2023 zijn bij alle oproepen AED's ter plaatse geweest. Bij 4 van de 6 oproepen 

zijn 5 hulpverleners ter plaatse gegaan.  Bij 1 oproep, midden in de nacht, waren 

er 2 hulpverleners. Bij 1 oproep was er wel een AED maar geen hulpverlener 

aanwezig volgens het systeem van HartslagNu. (Mogelijk was er wel een 

hulpverlener maar heeft deze dat vergeten te melden. Burgerhulpverleners wordt 

gevraagd per app of sms aan te geven dat men ter plaatse gaat. Dit wordt 

begrijpelijkerwijs wel eens vergeten).  

• Ook in 2022 waren er bij alle oproepen (7) AED's ter plaatse.  

  
Is er nog verbetering mogelijk 
HartslagNu geeft de volgende opmerkingen als het gaat om eventuele verbeteringen: 
  
Ondanks dat het aantal AED's in Nederland flink is toegenomen, blijkt uit analyse van 
Hartstichting en HartslagNu dat er nog zones zijn zonder AED. Voor de gemeente Beesel 
geldt dit voor het gebied Bussereind. Echter er zijn geen hulpverleners aangemeld uit 
deze buurt. Op dit moment zou het dus schijnveiligheid zijn daar een AED te plaatsen. 
  
Verder is er verbetering mogelijk voor het gebied Holleweg en Ouddorp. En voor het 
gebied rond de Aalmoezenier Camplaan en Offenbekerweg. Daar zullen echter eerst 
meer hulpverleners aangemeld moeten worden.  
 
Het komend jaar bekijken we ook of we de dekking onder burgerhulpverleners kunnen 
verbeteren. 
 

35. 43 Beesel 750 jaar, worden enkel initiatieven vanuit 
de gemeenschap verwacht of gaat de gemeente 
hier nog een aanjagende rol in spelen? 

Het mooiste is als er vanuit de gemeenschap initiatieven ontstaan, maar ook de gemeente 
gaat hier nog een aanjagende rol in spelen.  
 

36. 44 Verhoging Budgetten Kernoverleggen  Zitten hier 
ook voorwaarden aan verbonden? 

De kern overleggen bieden hiervoor begrotingen aan op basis waarvan 
subsidiebeschikkingen met voorwaarden worden afgegeven inclusief verantwoording. De 
verhoging is mede ingegeven door indexeringen en uitbreiding van ‘vaste’ activiteiten. 
 

37. 44 Eenzaamheid, de laatste jaren is hier een 
verhoogde aandacht voor, is er cijfermatig al iets 

Uit de gezondheidsmonitors van de GGD blijken de volgende cijfers:  
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bekend over het effect van de gedane 
inspanningen? 

Volwassenen/ ouderen monitor 
Voelt zich matig tot ernstig eenzaam: 
2016: 47 % 
2020: 46 % 
2022: 44 % 
 
Voelt zich zeer ernstig eenzaam: 
2016: 4 % 
2020: 4 % 
2022: 6 % 
 
De volgende cijfers zijn van de monitor 2024. Deze worden verwacht in 2025.  

Jeugdmonitor 
Uit de jeugdmonitor 2021 blijkt dat in de regio 26% van de jongeren zich soms tot vaak 
heel eenzaam voelde (in de 4 weken voorafgaande aan de vragenlijst).  
De GGD heeft voor de jeugd geen trendcijfers beschikbaar. De volgende cijfers zijn van 
de monitor 2023. Deze cijfers worden verwacht in mei 2024.  

Het is niet goed mogelijk de cijfers te koppelen aan onze inspanningen. Er zijn ook andere 
factoren (zoals bijvoorbeeld Corona) van invloed op de cijfers. 
 

38. 45 Programma maatschappelijk vastgoed – wat is de 
status met betrekking tot de Schakel? 

In het programma maatschappelijk vastgoed bekijken we hoe we diverse 
maatschappelijke en dienstverlenende functies een fysieke en toekomstbestendige plek 
kunnen geven in de kern Reuver. We betrekken daarbij met name de locaties 
gemeentehuis, bibliotheek en de Schakel. Planvorming vindt in 2024 plaats.  
Voor de tussenliggende periode wordt uw raad via een raadsinformatiebrief geïnformeerd. 
  

39. 49 Indexering Maatwerkvoorziening 250K nadeel – 
hoog bedrag voor een indexering, graag uitleg? 

Voor de kosten van de maatwerkvoorzieningen Jeugd, bestaande uit Jeugdbescherming, 
Jeugdreclassering, JeugdZorg Plus, Crisiszorg, Veilig thuis en Buurtgezinnen, hebben we 
in 2024 (zonder indexering) een bedrag van ca.                      € 4.800.000 geraamd. Dit 
bedrag hebben we geïndexeerd met de OVA-index voor 2024, conform de regionaal 
gemaakte en in overeenkomst met aanbieders vastgelegde afspraken. OVA staat voor 
Overheidsbijdrage in de Arbeidskostenontwikkeling. Die was op het moment van het 
opstellen van de begroting (medio augustus) 4,94%. Op dit moment is de voorlopige OVA 
voor 2024 al gestegen tot 5,62%. De definitieve OVA voor 2024 is pas op 1 januari 2024 
bekend.   
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40. 52 Centrum Offenbeek – Wat als de raad het niet 
eens is met het definitieve schetsontwerp? 

Het uiteindelijke ontwerp is het resultaat van een intensief participatieproces vanaf medio 
vorig jaar met inwoners, ondernemers en Kernoverleg Veur Óffebek. Het College neemt 
het besluit over het definitief ontwerp.  
Mocht de Raad het niet eens zijn met het ontwerp, dan is het aan de Raad op welke wijze 
hieraan vervolg wordt gegeven. 
 

41. 53 Subdoel 3.1.2, gezond ondernemersklimaat: “de 
kern is dat niet de regels maar de ondernemers 
centraal staan” hoe wordt dit bedoeld? 

Dit is een benadering waarbij de nadruk ligt op het begrijpen van de behoeften en 
uitdagingen van ondernemers, en het implementeren van beleid en maatregelen die 
gunstig zijn voor het bedrijfsleven en economische ontwikkeling. In plaats van overmatige 
bureaucratie en regelgeving, wordt de nadruk gelegd op het creëren van de juiste 
omgeving waarin ondernemers kunnen gedijen, succesvol kunnen zijn en waarbij we 
naast de ondernemer staan in plaats van ertegenover. 
 

42. 54 Lokale prestatieafspraken – wordt er door de 
gemeente gesproken met de woningstichtingen 
over een regeling om te stimuleren dat 
alleenstaanden die in een eengezinswoning 
wonen doorstromen naar een 
levensloopbestendige woning? 

Nee, niet voor deze specifieke gevallen. Wel gaat Nester aan de slag met een 
zorgmakelaar. Deze richt zich niet specifiek op alleenstaanden, maar deze persoon gaat 
senioren helpen om door te stromen naar meer passende woningen. 

43. 54 Startersleningen, wat is de stand van zaken? En 
zijn er uitbreidingsmogelijkheden? 

Er zijn tot op heden 9 startersleningen toegewezen in 2023. Twee aanvragen zijn in 
behandeling. We volgen in onze regeling het provinciale beleid, dat is gebruikelijk. Of er 
uitbreidingsmogelijkheden zijn, kunnen we, als er aanleiding toe is, nader onderzoeken in 
overleg met de provincie en SVn (Stimuleringsfonds Volkshuisvesting Nederlandse 
gemeenten). 
. 

44. 54 Comfortcampagne, toelichting op wat dit inhoudt? Zie pagina 30 van de woonzorgvisie; 
…”Deze comfortcampagne richt zich op meer bewustwording en informatie, over 
toekomstbestendig wonen. We doen een beroep op de eigen verantwoordelijkheid van 
woning eigenaren. We richten ons juist ook op de vitale ouderen zodat zij tijdig nadenken 
over hun toekomst en hoe zij oud willen worden. We maken huishoudens bewust over de 
mogelijkheden om woningen te verduurzamen en levensloopbestendig(er) te maken maar 
we stimuleren ook de opties om uiteindelijk te kunnen doorstromen naar een woning die 
meer geschikt is...” 
 

45. 55 Woningen voor urgent woningzoekenden?  
Op diverse plekken zien we dat er zaken worden 
gefinancierd uit de reservevoorziening 
ontheemden, krijgt de raad hier een voorstel van? 

Op het moment dat er sprake is van een besteding vanuit de ‘Reserve Opvang 
Ontheemden’ boven de € 50.000 ontvangt uw raad hiervoor een voorstel.  
We hebben met betrekking tot deze reserve bestedingsvrijheid wat betreft kostensoort, zo 
lang de besteding een link heeft met de doelgroep ontheemden.  
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Reserve opvang ontheemden, wat uit deze pot 
kan worden besteed aan de sociale kant? 

 

46. 56 Town Deal, is er een locatie op het ook een waar 
is dit? 

De gemeente Beesel heeft te maken met een overgangsgebied waar een mix van woon- 
en werkfuncties naast elkaar aanwezig zijn. Dit speelt met name in het omgeving 
Broeklaan- Mariastraat. De gemeente wil dit gebied op een toekomstbestendige, 
duurzame manier transformeren en herinrichten. De gemeente Beesel wil door deelname 
aan de Town Deal 
handvatten krijgen hoe om te gaan met de verschillende ambities, belangen en 
stakeholders en op welke wijze de transformatie duurzaam en toekomstbestendig in gang 
gezet kan worden. Door deelname aan de Town Deal kunnen we voor deze specifieke 
casus externe expertise aanboren aangereikt door BZK. 
Informatie vanuit de Town deal kan als input dienen voor de omgevingsvisie. 
 

47. 56 Woonwagenbeleid, Wie gaat dit beleid te zijner 
tijd uitvoeren de gemeente of woningstichting? 

De gemeenteraad stelt het beleid vast. De uitvoering zal nog nader bepaald worden. 

48. 58 Omgevingswet, wat zijn hier de eerste ervaringen 
mee? 

Momenteel zijn we bezig met de voorbereidingen op de Omgevingswet, zodat we daar 
vanaf 1 januari 2024 zo goed mogelijk mee kunnen werken en de overgang zo soepel 
mogelijk verloopt. Hieronder zijn de belangrijkste werkzaamheden ter voorbereiding en 
onze ervaringen daarmee samengevat. 

• Ingebruikname VTH-zaaksysteem Rx-Mission (uitwisseling met ketenpartners): het 
systeem werkt naar behoren, ook sluiten steeds meer ketenpartners hierop aan. 

• Actualiseren werkprocessen op benodigde werkwijze onder de Omgevingswet: dit 
loopt voorspoedig. 

• Voorbereiding op de Omgevingswet in werkgroepen: de werkgroepen komen 
regelmatig samen en er wordt vooruitgang geboekt. De benodigde acties vóór 1-1-
2024 verlopen op schema. 

• Oefenen Omgevingswet door medewerkers die dagelijks hiermee gaan werken. 

• Aanbieden van opleidingen/cursussen aan medewerkers m.b.t. Omgevingswet: de 
cursussen zijn deels al gevolgd en dit najaar staan er nog ingepland. 

• Inrichten intake- en omgevingstafel: dit loopt voorspoedig, met de opgedane 
ervaringen tot nu toe worden verbeteringen aangebracht en doorgevoerd. 

• Toepassen van het vastgestelde participatiebeleid vooruitlopend op inwerkingtreding 
Omgevingswet: dit nemen we mee in nieuwe ontwikkelingen en verzoeken. 

• De communicatie in aanloop naar de inwerkingtreding is gestart. 
 

49. 60 Groene Loper, geen bijdrage vanuit de provincie 
Wat is de reden van de subsidie afwijzing vanuit 
de provincie? 

In de investeringsagenda tweede tranche is het project de Groene Loper door de 
gemeente Beesel ingebracht. De provincie heeft deze destijds niet geaccordeerd. Reden 
hiervoor was dat de provincie het project te infrastructureel van aard vond. Naar 
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aanleiding van het ontbreken van deze bijdrage heeft uw raad vorig jaar in de 
programmabegroting 2023 extra budget ter hoogte van € 500.000,-- beschikbaar gesteld. 
  

50. 60 Trendsportal, is er inmiddels iets bekend over de 
cofinanciering? 

Nee, besluitvorming hieromtrent bij de Provincie vindt eind dit jaar plaats. 

51. 62 Energiearmoede, hoe gaan we dit toetsen en 
welke regels gelden hier? 

De middelen die nog resteren uit de witgoed actie (Specifieke Uitkering uit 2023) voegen 
we toe aan de middelen uit het Nationaal Isolatie Programma voor koopwoningen 
(subsidie is aangevraagd; nog niet toegekend). Hierdoor is er straks naar verwachting 
circa € 2.200 beschikbaar voor uitvoeren van een energiemaatregel bij woningen met een 
DEFG-label. Voor huishoudens met energiearmoede bekijken we of we deze middelen 
kunnen verdubbelen naar ca € 4.000 (2 maatregelen). Voor de definitie van 
energiearmoede sluiten we daarbij aan bij de groep inwoners die ook in aanmerking komt 
voor de compensatie van energielasten (waarop we wel toetsen); het betreft huishoudens 
met een inkomen tot 130% van de bijstandsnorm. 
 

52. 62 Soortenmanagementplan (SMP) – hoe ziet dit er 
in de praktijk uit? 

We ontvangen als gemeente middelen om isolatie van woningen extra te subsidiëren en 
aan te jagen. Daarbij moeten we in onze regierol voldoen aan de Wet Natuurbescherming. 
Op de korte termijn kunnen inwoners kiezen voor een isolatiebedrijf dat ‘natuurvriendelijk’ 
isoleert. Dat betekent tijdig natuurvrij maken van de spouw, alternatieve verblijfplaatsen 
creëren, werken met de natuurkalender. Voor de langere termijn moeten we werken 
binnen een SMP, een soortenmanagementplan.  
Nester is al enkele jaren bezig met verduurzaming van hun woningen. Zij hebben van de 
provincie als bevoegd gezag een ontheffing gekregen voor een gebied (dus niet voor 
individuele woningen) onder voorwaarde van mitigerende maatregelen. Dit kan gezien 
worden als een SMP op complexniveau. Deze ontheffing willen we overhevelen naar de 
particuliere woningen in hetzelfde gebied. De provincie moet zich nog definitief uitspreken 
of ze hieraan mee willen werken. 
De voorganger van een SMP is een pré-SMP. Dat wil zeggen dat de gemeente een SMP 
gaat opstellen en onder strikte voorwaarden al kan handelen conform een SMP. 
Het opstellen van een SMP kan namelijk een doorlooptijd kennen van minimaal 2 jaar 
omdat heel Nederland daarvoor een beroep doet op dezelfde ecologen. 
We verwachten dat de provincie mee wil werken aan een pré-SMP. In dat geval moeten 
we opdracht tot SMP vergeven. Mogelijk gebeurt dit in regionaal verband; hierover wordt 
overleg gevoerd. 
 

53. 63 Klimaatadaptatie, Hoe zijn de ervaringen, zijn we 
hier tevreden over en wat vindt de triolier hier zelf 
van? 

Opening groenblauwe schoolplein Triolier is op donderdag 2 november. Reactie school: 
”Ziet er heel natuurlijk uit en de school zelf is er superblij mee”.  Tijdens de opening zal 
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ook de Waterklaar-bus (Bus (waterklaar.nl)) aanwezig zijn. Als gemeente hopen we dat 
ons enthousiasme en dat van de kinderen overslaat op de ouders/verzorgers. 
 

54. 64 Zwerfafval, Worden de hoeveelheid dumpingen 
bijgehouden en weten we hoe de trend over de 
afgelopen jaren eruit ziet? 

Uit de zwerfafvalmonitoring uit de jaren 2020 t/m 2022 hebben wij een overall prima 
resultaat m.b.t. zwerfafval. De 2023 meting zal in november uitgevoerd worden. We 
krijgen van deze monitoring een rapport met adviezen over mogelijke interventies. Het 
aantal dumpingen houden we niet cijfermatig bij. Onze aanpak houdt in dat we reageren 
op meldingen en we periodiek bij de ondergrondse container straatjes spullen opruimen. 
In het weekend wordt er 2 x langs de ondergrondse containers gereden om dumpingen op 
te laden, van enkele stuks tot een hele huisraad. In het buitengebied betreft het 
incidenteel grotere partijen, dit jaar hebben wij bijvoorbeeld diverse partijen gedumpte 
autobanden opgeruimd. We zien geen aanleiding deze aanpak te wijzigen.  
 

55. 70 Speeltoestellen, groen/blauwe schoolpleinen, 
welke worden hiermee bedoeld? 

Met de inzet voor de groen/blauwe schoolterreinen worden de speelvoorzieningen op het 
schoolplein van Bösdael bedoeld. 
 

56. 72 Gezondste regio, wat is de Quattro Helix? De Quattro Helix is een benaming voor de samenwerking van overheid – 
kennisinstellingen – bedrijfsleven – en maatschappelijke partners / inwoners(collectieven).  
We gebruiken hiervoor ook wel eens de 4 O's: Overheid – Ondernemers – Onderwijs – 
Omgeving. De Triple Helix is dezelfde samenwerking maar dan zonder de O van 
omgeving. Concreet wordt deze samenwerking in de regio Noord-Limburg vormgegeven 
onder regie van Crossroads.  
 

 57. 74 Zwerfdieren, Gaat de opvang vanaf 2024 tijdig 
geregeld zijn? 

We hebben per 1 januari 2024 een contract afgesloten met “Dierenambulance Midden-
Limburg" in Weert voor het ophalen van zwerfdieren in de gemeente Beesel. 
“Dierenambulance Midden-Limburg" heeft zelf geen opvang voor honden en katten. 
Daarvoor hebben we per 1 januari 2024 een contract afgesloten met Dierenasiel “de 
Beestenboel” in Weert. “Dierenambulance Midden-Limburg" brengt de honden en katten 
naar dit dierenasiel. 
 

58. 74 Klantenbalie, hoe zit het de bezoekersaantallen 
mbt uitbreiding openingstijden? 

Het aantal bezoekers dat het gemeentehuis betreedt of een vraag stelt aan de 
klantenbalie wordt niet bijgehouden.  
We zien in het aantal afspraken dat gemaakt wordt zowel aan de front-, als mid-office dat 
er gebruik gemaakt wordt van de extra openingstijden, maar dat dit tevens ook niet 
effectief is door de hoeveelheid ruimte die aanwezig in de agenda’s.   
In Oktober zijn er:  
maandagavond 
29 afspraken geweest bij de front office 

https://www.waterklaar.nl/noord/bus
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43 afspraken geweest bij de MID office 
Vrijdag 
16 afspraken geweest bij front office 
 

59. 79 Dividend, afname 34K dividend baten, wat is hier 
gebeurd? 

In de tabel zien we een afname van de dividendbaten van € 399.000 in de begroting 2023 
naar € 207.000 in de begroting 2024. De hoge dividendbaten in 2023 zijn met name het 
gevolg van incidentele dividendbaten zoals in de eerste berap gemeld. (€ 143.000 als 
gevolg van de verkoop van Fidura en € 15.000 extra dividend BNG). 
Als we de cijfers van de Begroting 2023 corrigeren voor deze incidentele posten dan zijn 
de reguliere dividendbaten € 241.000. Het reguliere verschil met de begroting 2024 is dan 
€ 34.000 (€ 241.000 - € 207.000).  
De verklaring hiervoor is dat we de begrotingsbrief van de Provincie Limburg volgen 
aangaande het dividend per aandeel. De voorgeschreven lagere dividendverwachtingen 
Enexis zijn met name het gevolg van de toegenomen kosten voor Enexis als netbeheerder 
in de energietransitie. 
 

60. 84 Ongerwaeg, kunnen we hier als raad een 
terugkoppeling over krijgen? 

‘Ongerwaeg’ is onze werktitel voor ons organisatie-ontwikkeltraject. Hierbinnen werken we 
via diverse sporen en werkgroepen aan verbeteringen in onze organisatie, in onze 
samenwerking en binnen onze producten en diensten. We zullen in de P&C rapportages 
de stand van zaken terugkoppelen. 
 

61. 86 Dienstreizen, gestopt met elektrische auto’s, 
waarom is er niet gekeken naar een andere 
aanbieder? 

Gemeente Beesel is uit het regionale samenwerkingsverband Mobility Mix gestapt.  We 
hebben als gemeente Beesel ervoor gekozen om dit zelf te gaan regelen op basis van 
een lokale leaseconstructie met elektrische auto’s, elektrische fietsen en Ov-kaarten. 
 

62. 103 WMO – Hulp in huishouden, hier wordt geen 
compensatie van de coalitie genoemd, wie is de 
coalitie? 

Coalitie is hierin niet correct, hier hoort te staan het Rijk. We hebben een aantal jaren 
geen of onvoldoende compensatie gekregen als gemeente, maar dit geldt landelijk, voor 
de aanzuigende werking van hulp in het huishouden. 
 

63. 105 Heijackerstraat – wat is de stand van zaken met 
betrekking tot het CPO? 

Na diverse informatiebijeenkomsten over CPO begin 2023 hebben zich in eerste instantie 
4 potentiële CPO-kandidaten gemeld.  
Na diverse verkennende gesprekken tussen de kandidaten zijn er om uiteenlopende 
redenen op dit moment 2 initiatiefnemers over.  
Vanuit de gemeente is met beide initiatiefnemers constructief overlegd over de 
ontwikkelmogelijkheden.  
Vanuit de gemeente is gesteld dat er minimaal 4 rij -of geschakelde woningen op het 
bouwveld gerealiseerd dienen te worden. 
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Het CPO-initiatief zal uiterlijk eind van het jaar definitief aangeven of ze binnen de 
gestelde kaders verder gaan met het CPO-initiatief. 
 

64. 106 Afval – Veolia, wat is hier destijds mis gegaan? Lopende de overeenkomst met Veolia is er een verschil in mening ontstaan over de vraag 
of Veolia aanspraak kan maken op een hoger bedrag aan vermarktingskosten dan het 
bedrag dat het Afvalfonds conform de door de Limburgse gemeenten gesloten 
Raamovereenkomst Verpakkingen aan de Afvalsamenwerking Limburg-gemeenten 
betaalt. Daarnaast is in 2019 brand ontstaan in een sorteerinstallatie die door Veolia was 
gecontracteerd. De ASL-gemeenten stellen schade te hebben geleden als gevolg van die 
brand en vorderen schadevergoeding. 
Er is dus niet zozeer sprake van dat er iets is ‘misgegaan’ maar wel van verschil van 
mening over financiële contractafspraken en de aansprakelijkheid voor de financiële 
gevolgen van een brand. 
 

65. 115 Speeltoestellen, is hier budget voor gepland? Voor het in stand houden van de bestaande speeltoestellen is er een onderhoudsbudget 
opgenomen in de begroting. Bij wijkgerichte renovaties worden de speelvoorzieningen 
meegenomen in het project. Voor vernieuwing van speeltoestellen is, in afwachting van 
het nieuw op te stellen beleid op de speelvoorzieningen in de openbare ruimte, geen 
budget opgenomen. Het nieuwe beleid wordt in 2024 opgesteld en zal mogelijk invloed 
hebben op de budgetten in de toekomst. 
 

66. 116 Onderhoudsplannen 2024 – Bedragen 
Gemeentehuis en Schakel, is het niet 
verstandiger om deze bedragen te parkeren tot 
bekend is wat de plannen zijn met betrekking tot 
maatschappelijk vastgoed? 

Conform BBV is een negatieve onderhoudsvoorziening niet toegestaan. Op basis van de 
huidige meerjarenonderhoudsplannen dienen de bedragen in de voorzieningen voldoende 
te zijn om de kosten voor het geplande onderhoud te dekken. Op het moment dat 
voorzieningen negatief (dreigen te) worden is een aanvullende storting in de 
voorzieningen noodzakelijk. Bij de actualisatie van de onderhoudsplannen stemmen we 
de toekomstig benodigde onderhoudsmiddelen af op de kosten van de nieuwe plannen.  
De uitvoering stemmen we uiteraard af op de toekomstplannen van het gemeentelijk 
vastgoed.   
 

67. 131 Stand van zaken exploitatie Oppe Brik, graag een 
meer recente update? 

Tijdens de jaarrekening 2023 zullen de grondexploitaties worden herzien en ontstaat een 
actueel financieel beeld van de projecten. 
Ten opzichte van de vorige herziening bij de jaarrekening 2022 zijn er vanuit de gemeente 
geen hele grote uitgaven meer gedaan. Tenslotte was het terrein bouwrijp en is afgelopen 
jaar voornamelijk gewerkt aan de bouw van de verschillende woningen. 
Aan het einde van dit jaar zal gestart worden met het woonrijp maken van het gebied (wat 
overigens al aanbesteed en verwerkt was in de grondexploitatie). Na oplevering van het 
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openbaar gebied medio 2024 zal duidelijk worden hoe het plan financieel definitief wordt 
afgesloten. 
Qua kosten verwachten we geen grote afwijkingen aangezien de meeste 
grondwerkzaamheden (in de ondergrond) zijn voltooid en we de komende periode starten 
met de afwerking. Qua opbrengsten zal het afhankelijk zijn van de markt hoe snel de 
resterende kavels worden verkocht. Dit is ook vertaald als risico in het 
weerstandsvermogen (zie onderstaand). 
  
Onderstaand geven we u een kort overzicht weer: 
De totale lasten binnen de gehele grondexploitatie Oppe Brik zijn geraamd op ca. € 8,5 
miljoen. De opbrengsten zijn geraamd op ca. € 7,1 miljoen.  
Voor 2023 en 2024 waren in totaal nog ca. € 963.000 aan kosten geraamd, waarvan tot 
op heden in 2023 € 149.000 is gefactureerd. De nog resterende kosten hebben met name 
betrekking op het woonrijp maken van het plangebied en zullen deels worden 
doorgeschoven naar 2024.  
Van de totaal geraamde opbrengsten in 2023 en 2024 is op dit moment de verkoop van 2 
kavels geëffectueerd (ca.€ 226.000). 
  
Ter verduidelijking m.b.t. de financiële risico’s hebben we in de paragraaf 
weerstandsvermogen binnen begroting 2024 een tekst opgenomen met betrekking tot 
Oppe Brik. Onderstaand treft u een uitsnede van de tekst aan: 
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Schriftelijke vragen begroting gemeente Beesel 2024 (Namens fractie: Samen Verder Beesel) 

Nr.  Pagina Passage waar de vraag 
betrekking op heeft 

Vraag Antwoord 

1. 2 Leefbaarheid In de 4e alinea staat “we herkennen 
de ambitie om de leefbaarheid en 
de sociale cohesie in wijken en 
dorpen te versterken door 
samenhangende wijkaanpakken”. 
Kan het college hiervan een 
voorbeeld geven voor onze 
gemeente? 

Om onze wijkaanpak breder in te zetten, hebben we de ambitie om dit 
domein overstijgend en integraal te organiseren. Hierbij leggen we een 
brede verbinding tussen leefbaarheid, sociaal-maatschappelijke aspecten, 
de energie-transitie, overige duurzaamheidsaspecten, de fysieke 
leefomgeving, sociale cohesie en sociale veiligheid. We betrekken hierbij 
onze sociaal maatschappelijke partners, zoals woningcorporaties en 
welzijnsorganisatie. 
 
Op basis van de nieuwe opzet die we in 2024 ontwikkelen, gaan we in 2025 
in de Bloemenbuurt aan de slag. 
 

2. 3 Spanningsveld Hoe creëert het college draagvlak 
bij onze inwoners in onze kleine 
gemeente als het algemeen belang 
centraal staat? 

We realiseren ons dat het algemeen belang op gespannen voet kan staan 
met individuele belangen of belangen van groepen inwoners. Dit neemt niet 
weg dat we het belangrijk vinden om inwoners in een vroeg stadium bij 
ontwikkelingen te betrekken om te horen wat er speelt en om draagvlak te 
creëren. We kunnen daarbij niet altijd aan alles tegemoet komen, maar we 
zijn ervan overtuigd dat het goed is om met inwoners in gesprek te gaan 
over zorgen die er leven en waar mogelijk maatregelen te treffen of 
aanpassingen te doen. Waar het kan proberen we in individuele behoeften 
te voorzien, maar we zullen ook verantwoordelijkheid nemen wanneer het 
algemene belang om beslissingen vraagt.    
 

3. 3 We hebben met de 
ontwikkeling van 
Drakenrijk, de ECR en 
onze toeristische 
ondernemers goud in 
handen 

Waaruit blijkt dit? Veel gemeenten zijn op zoek naar een Unique Selling Point. In onze 
gemeente vinden we dit onderscheidend element in (Sint Joris en de 
Draak). Van oudsher zit dit thema in ons DNA; zie ons gemeentewapen en 
de lange geschiedenis van het Draaksteken. Toeristische ondernemers 
spelen hier op in.  
Het thema Sint Joris en de Draak biedt hiermee voor de gemeente dus 
kansen op de beleidsvelden Cultuur en Recreatie & Toerisme. We kunnen 
het immaterieel erfgoed beter positioneren en ons als gemeente nog meer 
profileren; niet alleen landelijk maar ook euregionaal en internationaal.  
Ook uit het onderzoek van de BUas (Breda University of Applied Sciences) 
naar de haalbaarheid van een Economische Culturele Route blijkt dat we 
met het thema Sint Joris en de Draak goud in handen hebben. 
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4. 5 We komen in 2024 
steeds meer in een 
uitvoerende fase 

Er is schaarste op de arbeidsmarkt 
mbt nieuw personeel. Er is nu grote 
werkdruk bij het huidige ambtelijke 
apparaat van de gemeente Beesel. 
Hoe denkt het college zijn ambities 
waar te maken? 

We zoeken naar de best passende oplossingen op het moment dat we 
knelpunten ervaren bij het waarmaken van onze ambities. Dat kan soms 
betekenen dat we iets uit moeten stellen, in moeten huren of andere 
oplossingen moeten bedenken. Dit betreft maatwerk per geval en als het 
niet anders kan moeten we ambities bijstellen. 

5. 5 Met een goed 
verwachtingen-
management komen we 
in Beesel voorruit 

Wat verstaat het college onder een 
goed verwachtingenmanagement? 

In deze context verstaan we hieronder dat we duidelijkheid willen scheppen 
in mogelijkheden, rollen en verantwoordelijkheden van en naar elkaar in 
onze gemeente.  
Waar het kan werken we aan individuele behoeften mee maar we zullen 
ook verantwoordelijkheid nemen wanneer het algemene belang om 
beslissingen vraagt.    
 

6. 8 Herijking Blij in Beesel Wat houdt de herijking Blij in Beesel 
in? 

Onze visie ‘Blij in Beesel’ gaat inmiddels alweer een aantal jaren mee. Op 
vele thema's ervaren we dat de visie nog steeds passend is bij onze 
gemeente, echter is het ook goed om met elkaar na te gaan of en zo ja 
welke aanpassingen en aanvullingen er nodig zijn richting toekomst. 
 

7. 9 Taakstelling ZBB nog 
niet geheel kunnen 
realiseren 

Wat is al wel gerealiseerd van de 
taakstelling? 

Structureel is 50K gerealiseerd en daarnaast zien we voldoende incidentele 
dekking ontstaan op basis van de keuzes die we gemaakt hebben. Het is 
echter nog te vroeg om deze nu al structureel te realiseren, hiervoor 
hebben we meer zicht nodig op de langere termijn ontwikkeling. 
 

8. 11 Doel 1.1.1 Samen fit 
door sport en bewegen 

Wat wordt er gedaan voor de 
ouderen? 

We hebben vanuit ons sportakkoord op dit moment geen specifieke inzet 
als het gaat om sport en bewegen voor ouderen. Wel loopt er het 
programma Stevig Staan: valpreventie. Dit is een programma op het 
snijvlak van sport en gezondheid. Waarbij er ook sprake is van stimuleren 
van blijven bewegen na afloop van het programma. Hiervoor werken we 
onder andere samen met Judoclub Reuver. 
 

9. 11 Wijziging indeling Waarom hebben we geen paragraaf 
duurzaamheid meer opgenomen? 

Bij het vaststellen van de kadernota 2024 hebben we ervoor gekozen om 
duurzaamheid in de programma's op te nemen daar waar dat speelt. Dat 
heeft enerzijds te maken met dat duurzaamheid steeds meer een regulier 
onderdeel wordt op steeds meer gebieden en we bij de paragrafen zo veel 
mogelijk aansluiting zoeken bij de verplichte. 
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10. 10 Onttrekking 714k voor 
dekking incidentele 
lasten 

Welke zijn dit? Het betreft de onttrekking van € 741K uit de investeringsreserve in 2024. 
Deze onttrekking is als beslispunt opgenomen en gespecificeerd in het 
raadsvoorstel. 
Het betreft: 
-Cultuurmakelaar, € 93K 
-Implementatie K2-applicaties naar Saas, € 5K 
-Beleidsmedewerker P&O, € 46K 
-Medewerker recreatie & toerisme, € 92K 
-Bomenrij Korte Ondersteweg, € 45K 
-Toezichthouder Veiligheid, € 70K 
-Digitaliseren bouwvergunningen, € 90K 
-Implementatie Omgevingswet, € 150K 
-Omgevingsvisie € 150K 
 

11. 15 Bourgondische sfeer Waaruit blijkt dat de gemeente 
Beesel bekend staat om zijn 
bourgondische sfeer? 

Inhoudelijk bouwt onze huidige visie ‘in het spoor van de draak’ verder op 
de koers die in de afgelopen jaren voor toerisme in gang is gezet waarbij de 
gemeente Beesel zich voor toerisme richt op families (drie generaties 
bezoekers). Daarbij profileren we ons met de pijlers; dé mooiste en 
groenste gemeente tussen de steden Venlo en Roermond, centraal gelegen 
tussen de regio’s Noord en Midden-Limburg, bekend om het kleinschalige 
dorpse karakter, de gemoedelijke bourgondische sfeer én de bijzondere 
draak. Maar Beesel staat ook bekend voor het aantrekkelijke landschap 
langs de Maas waarbij men kan genieten van de gastvrije ondernemers en 
de gemeenschap. 
Deze pijlers zijn niet toevallig gekozen. Ze zijn namelijk al vanuit de vorige 
beleidsvisie (Toeristische visie Beesel) overgenomen omdat deze ook in het 
huidige beleid nog relevant zijn. De aanduiding ‘Bourgondisch’ is destijds 
zelfs specifiek benoemd in de aanbeveling voor het toeristisch beleid door 
bureau ZKA. Dit bureau leverde input voor de eerdere beleidsvisie. De 
aanbeveling positioneerde de gemeente Beesel als Groene Tuin van 
Limburg met Bourgondisch genieten voor drie generaties waarbij deze 
positionering voortkwam uit de toen 3 geformuleerde sterktes die men zo 
onderscheidend vond voor Beesel, namelijk; de diversiteit in het aanbod, de 
Limburgse cultuur (de bourgondische leefstijl, gastvrijheid en 
gemoedelijkheid) en het comfortabele groene landschap uitermate geschikt 
voor wandelen en fietsen. Ook in de huidige visie ‘in het spoor van de 
draak’ identificeren we ons nog steeds met deze sterktes en dat is de reden 
dat ‘Bourgondisch’ nog specifiek wordt benoemd. 
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12. 15 Vanuit het onderwijs zijn 
er nog vragen gesteld 
over de noodzaak 
hiervan binnen onze 
gemeente. De eerste 
gesprekken zijn hierover 
gevoerd met de 
basisscholen en de 
inspiratiesessie volgt. 

Wat waren de uitkomsten van deze 
gesprekken? Hoe kijkt het onderwijs 
tegen de noodzaak aan? En 
vanwaar de inspiratiesessie? 
 Wat moeten we ons daarbij 
voorstellen?  
Is dit een taak van het onderwijs? 
Met alle kerntaken die het onderwijs 
heeft? 

Ter uitvoering van de motie “elk kind een gezonde maaltijd op school” is 
begin 2023 een verkenning gestart. Hiervoor is informatie verzameld over 
de mogelijkheden, de aard en omvang van de doelgroep en de 
financieringsmogelijkheden. Ook hebben er gesprekken plaatsgevonden 
met schoolbesturen op 1 februari 2023 en 18 april 2023 en is het 
organiseren van een inspiratiesessie LiFi (Limburg Fit) onderzocht. De 
scholen hebben aangegeven dat het concept van Gezonde basisschool van 
de toekomst en specifiek de gezonde lunch op inhoud passend lijkt, maar 
hebben de indruk dat op Beeselse schaal het aantal kinderen zonder 
lunch/ontbijt lijkt mee te vallen. Ook hebben zij geen signalen van kinderen 
waarbij gebrek aan ontbijt/lege lunchtrommel het leren in de weg staat.  
  
Inmiddels zijn er data verzameld, is een aantal nieuwe directeuren gestart 
op het basisonderwijs en zijn een aantal nieuwe beleidscollega’s binnen het 
team Welzijn gestart. Deze punten geven aanleiding om opnieuw met 
elkaar in gesprek te gaan.  
 
Dit overleg heeft plaatsgevonden. Gekeken is op welke manier de 
gemeente de scholen zou kunnen ondersteunen op het gebied van 
gezondheid, zonder hen hierbij extra te belasten. Voorgesteld is om te 
onderzoeken om het schoolfruit aan te vullen voor alle schooldagen 
gedurende het hele schooljaar, hierbij zo mogelijk een combinatie te leggen 
met groenten en de toelevering lokaal te organiseren.  
Voor leerlingen bij wie scholen en bijvoorbeeld gezinscoaches signaleren 
dat er extra ondersteuning gewenst is op het gebied van ontbijt/lunch kan 
aanvullend onderzocht worden op welke wijze de gemeente hen individueel 
kan ondersteunen met bijvoorbeeld een wekelijkse ontbijtbox.  
  
De scholen geven aan deze voorstellen van harte te ondersteunen. Wij 
gaan hiermee aan de slag en staat wederom geagendeerd voor het 
volgende overleg met de scholen. 
 
De raad wordt geïnformeerd over het vervolg. 
 

13. 16 Buurtsportcoach komt in 
dienst van SBBB 

Aan wie en wanneer rapporteert de 
buurtsportcoach wat er wordt 
bereikt? 

Bij het vaststellen van het sportbeleid hebben wij aan uw raad toegezegd 
dat wij jaarlijks, na afloop van het kalenderjaar, aan uw raad rapporteren 
over relevante cijfers m.b.t. ons sportakkoord. Hierbij vragen we ook de 
buurtsportcoach inzage te geven in relevante cijfers van haar 
werkzaamheden. Daarnaast vindt er ook periodiek overleg plaats met alle 
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buurtsportcoaches en de beleidsmedewerker sport, om met elkaar te 
spreken over werkzaamheden, uitdagingen, trends, kansen voor 
samenwerking. 
 

14. 16 Met scholen in gesprek 
over armoedecijfers 

Welke cijfers zijn dit. Zijn die al 
beschikbaar en kunnen die met de 
raad gedeeld worden? 

We hebben gezocht naar cijfers die een indicatie geven over kinderen die 

als gevolg van armoede geen gezonde lunch meenemen naar school. 

We hebben daarvoor geen specifieke cijfers. Om hier toch enig inzicht in te 

krijgen hebben we gekeken naar het dashboard "waar staat je gemeente". 

Hieruit hebben we de volgende informatie gehaald:  

- Aantal kinderen in gezinnen met een bijstandsuitkering (4%), (VNG 

waar staat je gemeente dashboard;  

- Huishoudens met geregistreerde problematische schulden (6,4%) 

(VNG waar staat je gemeente dashboard;  

 

Verder blijkt uit de GGD-gezondheidsmonitor jeugd 2019 dat 4 % van de 

middelbare scholieren thuis moeite met rondkomen ervaart.  

Uit landelijke beleidsstukken blijkt dat armoede 1/13 kinderen (2 per klas) 

treft. 

Stichting Leergeld heeft aangegeven dat zij op dit moment 148 individuen 
helpen in de leeftijd 4-12 jaar. Afgezet tegen het totaal aantal 
basisschoolleerlingen is dit ongeveer 17% van de basisschoolleerlingen 
 

15. 17 SPUK Dekt de SPUK de volledige 
gemeentelijke kosten voor de 6 
functies? 

De SPUK dekt 40% van de kosten van de combinatiefuncties. De lokale 
cofinanciering is 60%. 

16. 17 Spelen in de openbare 
ruimte 

Wat gebeurt er in 2024? We ronden in 2024 de nieuwe visie op spelen in de openbare ruimte af. Op 
basis daarvan bepalen we de benodigde budgetten voor onderhoud en 
nieuwe investeringen.   
 

17. 17 en 
20 

Talententoer 
Talentontwikkeling 

Is er gekeken hoe kunst en 
cultuureducatie vorm te geven met 
aanbieders zoals de ECI uit 
Roermond? Graag duiden waarom 
wel of waarom niet. 

Ja, er is intensief contact met andere aanbieders in de regio hoe we kunst- 
en cultuureducatie samen vorm kunnen geven. De cultuurmakelaar gaat 
hierin een nog actievere rol in spelen.    



 

30 

 

18. 18 Pensioengerechtigden 
en vrijwilligerswerk wordt 
mede geborgd door de 
verenigingsondersteuner  

Hoe vindt die borging plaats? Hoe 
weten we de pensioengerechtigden 
te vinden? 

Om invulling te geven aan de motie 'wegwijs maken pensioengerechtigden 
in vrijwilligerswerk' hebben we samen met twee sportverenigingen, een 
culturele vereniging en een ouderenvereniging gesproken over deze motie. 
Mede op basis hiervan zijn we gekomen tot de volgende koers:  
  

• We verbeteren de sociale kaart. Dit is gebeurd. De sociale kaart is te 
vinden op www.socialekaartbeesel.nl; 

• We stellen een verenigingsondersteuner aan: deze is gestart in oktober 
2023;   

• We schrijven jaarlijks een brief naar pensioengerechtigden. We 
informeren hen over de sociale kaart en de contactgegevens van de 
verenigingsondersteuner. Deze Verenigingsondersteuner kan de 
verbinding tussen inwoner en vereniging leggen;  

• De verenigingsondersteuner zal o.a. jaarlijks een markt organiseren 
waar verenigingen zich kunnen presenteren aan potentiële leden en 
vrijwilligers (evt. gecombineerd met de gezondheidsmarkt). 
Bullet 3 en 4 zullen gaan plaatsvinden vanaf 2024. 

 

19. 18 1.1.6 voorwaarde is dat 
deze evenementen zich 
verbinden met het lokale 
sportaanbod. 

Waarom is deze voorwaarde 
opgenomen? Wat betekent dit 
concreet. En wat als dit niet 
gebeurt?  

Als een sportevenement subsidie vraagt van de gemeente, dan verbinden 

we daaraan de voorwaarde dat de organisator samenwerkt met lokale 

verenigingen. Dit doen we omdat sportevenementen en lokale 

sportaanbieders elkaar kunnen versterken. Dat is ook tijdens meerdere 

Sportakkoord avonden zo uitgesproken door verenigingen.   

De vorm waarin de samenwerking plaatsvindt kan verschillen. Bijvoorbeeld 

korting voor leden van verenigingen of mogelijkheden voor verenigingen om 

tegen vergoeding mee te werken aan het evenement. Ook kunnen 

verenigingen trainingen bieden in aanloop naar evenementen. En kunnen 

evenementen aan verenigingen een podium bieden zich te presenteren.  

We brengen als gemeente de organisator indien gewenst in contact met 
onze verenigingen. Het is aan de organisator om samen met verenigingen 
te verkennen hoe de samenwerking er uit kan zien. Als er geen enkele 
lokale samenwerking is, dan zullen we terughoudender zijn met het 
verstrekken van een subsidie. 
 

20. 19 Familie-evenement Hoe verhoudt zich dit tot de “week 
van beleven”?  

In het sportbeleid staat dat de gemeente Beesel een uniek familie 
evenement wil realiseren. In afstemming met lokale scholen en 



 

31 

 

verenigingen. Als dit evenement er eenmaal staat, zien we mogelijkheden 
dit te laten uitgroeien tot een week van beleven waarin verenigingen 
kunnen presenteren wat er zoal te beleven is op het gebied van o.a. sport 
en cultuur. Wellicht kunnen we wel een koppeling maken tussen de 
gezondheidsmarkt en het familie evenement. 
 

21. 21 Archeopunt Oppe Brik Wat houdt dit in? Sinds wanneer is 
dit er? Waarom is dit niet bekend? 

De archeo-speer die in Oppe Brik staat, duidt een archeologische 
vindplaats aan in de nabijheid van de speer. De speer benadrukt de waarde 
van de vondst voor de archeologie van onze Provincie Limburg. Tegelijk 
worden deze archeologische vindplaatsen verbonden middels een (archeo-) 
route. Door deze route te volgen krijgen bezoekers de mogelijkheid te leren 
over het verleden van het gebied en de manier waarop de mensen er 
vroeger leefden. Als je bij een archeo-speer komt kun je met je smartphone 
het verhaal dat hoort bij deze archeologische vindplaats visueel ontsluiten. 
De archeo-speer Oppe Brik staat er sinds oktober 2018. De promotie van 
dit archeo-punt is destijds verzorgd door Limburg Marketing. Op een later 
moment is door de gemeente Beesel nog eens extra aandacht geschonken 
aan de archeo-route en dit archeo-punt bij Oppe Brik. 
Omdat dit de enige speer is in de gemeente Beesel staat deze vindplaats 
nogal op zichzelf en is daardoor wellicht minder bekend. Wanneer er 
meerdere archeo punten binnen een gemeente aanwezig zijn komen deze 
vindplaatsen meer in beeld, namelijk als onderdeel van de archeo-
routestructuur die als parelketting door Limburg loopt. 
 

22. 23 We promoten 
gezamenlijk onze regio 

Wat zorgt ervoor dat de gemeente 
Beesel voldoende aandacht krijgt 
om tegemoet te komen aan de 
ambities die het college heeft? 

De samenwerking in de regio beoogt het toerisme en recreatie voor de 
gehele regio Noord- en Midden-Limburg op de kaart te zetten. De kracht 
van het lokaal toerisme is medebepalend voor de toeristische potentie van 
de hele regio en daarbuiten. Lokale ontwikkelingen worden binnen de regio 
afgestemd zodat er steeds wordt gekeken naar een goede mix van vraag 
en aanbod. In de regionale afstemming is er daarom voldoende ruimte voor 
de lokale ambities en zetten we gezamenlijk in op kwaliteit en 
onderscheidenheid. 
 

23. 24 Ambtelijke capaciteit 
regioactiviteiten R&T 

Hoeveel capaciteit leveren we? 
Wordt dit nog aangepast? 

Onze ambtelijke capaciteit voor afstemming en samenwerking met de 
regio’s Noord- en Midden-Limburg is geborgd binnen de bestaande 
personeelsformatie op het beleidsterrein toerisme en recreatie. De 
capaciteit voor afstemming, overleg en uitvoering op de actielijnen (als 
onderdeel van het actieprogramma R&T) van de regio Noord-Limburg zijn 
bepaald op 500 uur op jaarbasis.  
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Onze ambtelijke inzet in de regio zal niet wijzigen, met de komst van extra 
formatie op beleidsveld toerisme en recreatie is het wel mogelijk taken te 
verdelen indien de uitvoering of de efficiency dit verlangt. 
 

24. 24 Datahub Wat wordt hiermee gemeten? 
Wanneer zijn de resultaten bekend? 

Met het Datahub willen we een direct/actueel inzicht krijgen in 
gastenstromen in Limburg, waardoor we ook nagenoeg direct kunnen 
sturen op deze toeristenbewegingen. Hiervoor doen we metingen op 
toeristische hot-spots of op evenementen of tijdens congesties. Door deze 
toeristenbewegingen te monitoren krijgen we inzicht in het gedrag van de 
bezoekers en zicht op de recreatieve waarde of populariteit van 
voorzieningen of gebieden. De data die hiermee wordt gegenereerd maakt 
dat verloop van ontwikkelingen beter kan worden voorspeld en dat 
investeringen gerichter/ efficiënter kunnen worden ingezet. Dit helpt 
gemeenten, organisatie, ondernemers in het herkennen van trends maar 
ook in het maken van korte en lange termijn- keuzes als het gaat om het 
voorspellen van de impact van beleid of om het rendement van de 
investeringen binnen de toeristensector. 
Er wordt nu gestart met de pré-operationele fase die het programma van 
eisen vastlegt wat nodig is om te bepalen hoe het Datahub moet gaan 
werken en hoe data wordt opgeslagen en beveiligd. Daarna volgt de 
ontwikkel- en uitvoeringsfase waarbij het Datahub wordt gebouwd en 
gevuld. Tenslotte volgt de implementatiefase waarin ook de strategie en 
communicatie worden ingebed. 
Het project is een omvattend project met een ontwikkelduur van tenminste 
4,5 jaar en ongeveer 31 gemeenten nemen deel aan dit project. De eerste 
resultaten van het Datahub zijn dan ook niet binnen deze periode te 
verwachten.  Echter als het Datahub draait hebben we hier lokaal en 
regionaal profijt van (meten is weten). 
 

25. 25 Personeel formatie en 
inhuur 

Hoe weet het college of de 
geplande wijziging resultaat 
oplevert? Er is schaarste op de 
arbeidsmarkt. Op welke termijn 
denkt het college de wijziging 
ingevoerd te hebben? 

We zien dat op basis van de recente wervingscampagne interesse voor 
Beesel. Met de hiermee ingevulde en aanvullend gevraagde formatie 
kunnen we op tijd en vanuit nabijheid handelen en bijsturen. We 
verwachten de wijzigingen in Q1 2024 af te kunnen ronden voor     
programma 1. 

26. 30 Brede Spuk/ Gala 
akkoord 

Wat heeft het GALA akkoord tot nu 
opgeleverd? Wat waren de doelen 
en ambities? Wat zijn de meetbare 
resultaten? 

De centrale doelstelling van het GALA akkoord is een gezonde generatie in 
2040. Naast de focus op kinderen en volwassenen richt het GALA akkoord 
zich ook op volwassenen en op de vitaliteit van het toenemend aantal 
ouderen. De doelen van het GALA akkoord zijn: 
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a) terugdringen gezondheidsachterstanden (waaronder Kansrijke Start)  
b) een gezonde fysieke leefomgeving die uitnodigt tot bewegen en  
    ontmoeten 
c) het versterken van (de verbinding met) de sociale basis 
d) een gezonde leefstijl 
e) versterking van de mentale weerbaarheid en mentale gezondheid 
f) vitaal ouder worden  
g) domein overstijgende inzet vanuit een regionale preventie-infrastructuur 
  
Deze doelstellingen sluiten aan bij de doelstellingen uit de beleidsnota's 
Gezondheid-Wmo, Lokaal Jeugdbeleid, Cultuur- en Sportbeleid. De 
activiteiten die hieruit voortvloeien krijgen daarom een plek onder de 
subdoelen van de programma's Samenkracht en Beleven en worden 
verwerkt in de uitvoeringsplannen van de vastgestelde beleidsnota's. Het 
GALA akkoord heeft een looptijd van 2023-2026. In 2023 lag de focus op 
het opstellen van het integrale plan van aanpak. Dit plan is nodig om 
aanspraak te kunnen maken op de GALA middelen (Brede SPUK) die het 
rijk beschikbaar stelt. De voortgang op de Brede SPUK nemen we daarom 
mee in de voortgangsrapportages van deze beleidsnota's.   
 

27. 30 2.8 zorggebruik Er staat “de mate waarin inwoners 
ervaren dat deze (ondersteuning/ 
zorggebruik) het gewenste effect 
heeft.’ Wat betekent dat concreet, 
wat wordt er met “de mate” 
bedoeld? 

Dit richt zich op de wetgevingen van de Jeugd en Wmo waarbij we 
bedoelen de mate van zelfstandigheid en kunnen meedoen in de 
samenleving. 

28. 31 Subdoel 2.1.1 Hoe meten we of onze inwoners 
verbeteren in het omgaan met 
stress en tegenslagen? 

Dit subdoel valt onder het hoofddoel Veerkracht. Met behulp van de GGD 
Gezondheidsmonitor Volwassenen & Ouderen meten we voor dit hoofddoel 
de volgende indicatoren: stress, veerkracht en regie over het eigen leven.  
De cijfers van de monitor 2016 en 2020 zijn opgenomen in de beleidsnota 
Gezondheid-Wmo. De GGD Gezondheidsmonitor Volwassenen & Ouderen 
wordt iedere vier jaar afgenomen en de eerstvolgende meting is in het 
najaar van 2024. De resultaten volgen in 2025. 
 

29. 31 Welzijn op recept Welke derde huisartsenpraktijk 
wordt hier bedoeld?  
Voor twee praktijken waren de 
kosten 32.500. Daar moest nog 
15.000 bij en nu wordt er structureel 

In 2023 neemt 1 huisartsenpraktijk uit Reuver en de huisartsenpraktijk uit 

Beesel deel aan Welzijn op Recept. Het streven is dat ook de andere 

huisartsenpraktijk uit Reuver in 2024 zal aansluiten.  
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nog eens 35.000 bij geplust. Wat 
zijn dan de totale kosten voor 
welzijn op recept voor 2 praktijken? 

De totale kosten voor Welzijn op Recept voor 2 praktijken bedragen                  
€ 32.205. In de begroting 2024 is er voor Welzijn op Recept structureel 
€50.000 opgenomen. Hiervan is €15.000 al vanaf 2024 structureel in de 
begroting 2023-2026 opgenomen. Per saldo ramen we vanaf 2024 dus 
structureel € 35.000 bij. Hiermee dekken we de kosten voor 3 
huisartsenpraktijken. De kosten voor Welzijn op Recept werden tot en met 
2023 gedekt uit een subsidie uit de Regiodeal. Deze subsidie vervalt per 
2024. 
 

30. 32 Huisvesting bibliotheek In 2024 nemen we een beslissing 
over de huisvesting van de 
bibliotheek. Behoort aanpassing en 
of renovatie tot de mogelijkheden? 

We bekijken in het programma maatschappelijk vastgoed welke 
dienstverlenende en maatschappelijke functies elkaar versterken en hoe we 
deze clusters van functies vervolgens een fysieke plek kunnen geven in de 
kern Reuver/ Offenbeek. Vooralsnog denken we dat daarbij de huidige 
locatie van de bibliotheek niet voor deze clustering van functies in 
aanmerking komt. 
 

31. 33 Programma Integraal 
Kindcentrum Beesel 
(IKC) 
Ook door het programma 
IKC Beesel dragen we bij 
aan een goed 
opvoedklimaat voor 
kinderen. 

Er is nog geen IKC in Beesel. Hoe 
draagt een programma waar geen 
gelden voor zijn gereserveerd in 
2024 dan bij aan een goed 
opvoedklimaat? 

We werken meerjarig aan de realisatie van het IKC in Beesel. Het volgen 
van alle benodigde stappen in dit traject zorgt uiteindelijk voor de bouw en 
ingebruikname van het IKC en draagt daarmee bij aan het subdoel van een 
goed opvoedklimaat. 

32. 33 In 2023 is de benodigde 
capaciteit voor het brede 
jeugddomein in beeld 
gebracht. 

Graag de resultaten hiervan delen. Per 1 september is er een nieuwe beleidsmedewerker jeugd gestart en per 
1 januari 2024 start er een beleidsmedewerker voor het domein onderwijs. 
Samen vervullen zij 1,5 fte. Voorzien is in een warme overdracht tussen de 
externe inhuur en de nieuwe vaste medewerkers. 
 

33. 35 Maatwerkvoorziening 
WMO-begeleiding 
structureel aframen 

We zijn onderhevig als gemeente 
aan dubbele vergrijzing. Wat maakt 
het dat we toch structureel kunnen 
aframen op dit onderwerp? 

Dit heeft onder andere te maken met hoe we onze inkoop hebben ingericht 

vanuit Sturing en Inkoop. Hierdoor worden lichte begeleidingstaken meer 

binnen het voorliggend veld (bijvoorbeeld maatschappelijk werk en Hulp in 

het Huishouden) opgepakt.  

 

34. 37 WMO-hulpmiddelen: We 
geven de voorkeur aan 
een 
levensloopbestendige 

Veel ouderen kunnen niet verhuizen 
naar levensloopbestendige 
woningen omdat ze er niet zijn. Dus 
voor de mensen die er nu wonen en 

Binnen de Wmo geldt het primaat van verhuizen. Wanneer er binnen 
redelijke termijn geen woning gevonden kan worden, dan moet de 
gemeente hierin compenseren. Het is aan de gemeente om aan te geven 
wat een redelijke termijn is. Uit Jurisprudentie blijkt dat 6 maanden een 
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woning, als een 
voorziening een inwoner 
niet langdurig 
zelfstandig(er) maakt. 

er moeten blijven wonen want er 
zijn voorlopig niet voldoende 
levensloopbestendige woningen op 
de markt, wat is dan geldend voor 
hen? 
 

redelijke termijn is om een passende woning te vinden. 
 
In de Woonzorgvisie gemeente Beesel 2023-2033 hebben we ook veel 
aandacht besteed aan welke woningen we gaan bouwen ook voor deze 
doelgroep. 

35. 37 Doelen valpreventie; 
Stevig Staan 

Hoe zijn deze aantallen bepaald? 
260 levensjaren per wat? 
Hoe worden de eerste twee doelen 
gemeten? 

Aan Stevig Staan ligt een uitgebreide businesscase ten grondslag. Deze is 

opgesteld door Social Finance in afstemming met Vilans en Veiligheid.nl. 

De businesscase en doelen zijn gebaseerd op een landelijke 

maatschappelijke kosten-batenanalyse van “In Balans” en “Vallen Verleden 

tijd” (de interventies die vallen onder Stevig Staan).   

Deloitte monitort de doelen. Zij hebben daarvoor een uitgebreid 

monitoringsdocument opgesteld. Indien gewenst kunnen wij dit verstrekken 

aan uw raad. 

36. 37 Hulp in de huishouding/ 
inkomenstoets 

Wat is de huidige stand van zaken 
omtrent deze inkomenstoets en de 
rechtmatigheid ervan? 

We hebben naar aanleiding van de uitspraak van het gerechtshof van 
Roermond hoger beroep aangetekend om hier een besluit te vragen. Dit 
heeft de gemeente Leusden ook gedaan. We zijn nog in afwachting van 
een zittingsdatum. De verwachting is dit deze zittingsdatum lang op zich 
laat wachten. 
 

37. 38 Leerlingenvervoer/ Ook 
is ons doel de 
zelfstandigheid van 
kinderen in het vervoer 
te bevorderen. 

Is het de taak van de gemeente om 
dit doel na te streven?  
Wat zijn de kosten van het traject 
Reiskoffer? 
Daarnaast is het de taak van de 
gemeente om vervoer naar speciaal 
onderwijs te regelen. Hier staat dat 
jullie het deels terug hebben gelegd 
bij de ouders op basis van 
wederkerigheid. Kunnen de ouders 
de gemaakte kosten in deze 
declareren bij de gemeente? 

Gemeenten hebben geen wettelijke taak om de zelfstandigheid van 

kinderen in het OV te bevorderen. Echter, het gaat hier om de doelgroep 

kwetsbare kinderen waarvoor wij ons als gemeente Beesel inspannen om 

ook hun een volwaardige plek binnen onze samenleving te geven. 

Zelfstandig ‘meedoen’ is een belangrijk thema binnen onze inclusieve 

samenleving. 

 

Voor eventuele kosten, bijvoorbeeld eigen vervoer van het kind naar school, 

wordt een vergoeding toegekend. 

38. 39 We verwachten 
daarnaast een toename 
in aanvragen van 
leenbijstand vanwege 

Waar is deze leenbijstand voor 
bedoeld? Is dit boven op de toelage 
die ze al krijgen? Hoe lang is de 
terugbetalingstermijn? Wat gebeurt 
er als men binnen de 

Statushouders komen vanuit het COA naar een woning in gemeente Beesel 

en beschikken niet over meubels etc. Om de woning in te richten 

verstrekken we leenbijstand om de inrichting te bekostigen. 5% van de 
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inrichtingskosten van 
statushouders 

terugbetalingstermijn naar een 
andere gemeente verhuisd? Is de 
verwachting gebaseerd op getallen 
van de overheid? Welke zijn dat 
dan? 

bijstandsnorm is het aflossingsbedrag. De hoogte van de leenbijstand 

bepaald dan de duur. 

Wat betreft de toelage is niet duidelijk uit de vraag op te maken welke 

toelage bedoeld wordt. Vanuit de gemeente ontvangen zij een 

bijstandsuitkering, zodra ze ingeschreven staan in de gemeente Beesel. 

Als men verhuist, dan wordt het restantbedrag van de leenbijstand 

teruggevorderd. 

De taakstelling die we als gemeente jaarlijks door de Provincie opgelegd 

krijgen is de afgelopen jaren elk jaar toegenomen, waardoor ook het aantal 

verstrekkingen leenbijstand toeneemt. De verwachting is dat deze trend 

zich doorzet, omdat de taakstelling zal blijven stijgen. 

 

39. 41 Aanpak energiearmoede Hoeveel koopwoningen van 
huishoudens met een laag inkomen 
zijn hierdoor aangepakt?  

Er zijn hierdoor nog geen koopwoningen van huishoudens met een laag 
inkomen aangepakt. Inzet is de middelen die resteren uit de witgoedactie 
toe te voegen aan het budget uit het Nationaal Isolatie Programma. Wij 
vinden het belangrijk duurzame investeringen mogelijk te maken die 
blijvend financieel renderen (subsidiëren van isolatiemaatregelen). Er is een 
aanvraag gedaan voor het (na)-isoleren van ca 270 koopwoningen (1e 
tranche van ca 1.000 label DEFG-woningen in de komende jaren). Deze is 
nog niet beschikt.  Naar verwachting is er straks gemiddeld € 2.200 per 
woning beschikbaar voor een isolatiemaatregel. Voor huishoudens met 
energiearmoede bekijken we of we deze middelen kunnen verdubbelen 
naar ca € 4.000 (2 maatregelen). Voorwaarde is dat de woningen onder de 
gemiddelde WOZ-waarde van € 288.000 blijven. Inschatting is dat het in 
onze gemeente gaat om ca 50 huishoudens, waarmee we gericht 
communiceren. Daarnaast speelt ook dat de ontheffing in het kader van de 
Wet Natuurbescherming geregeld moet worden/zijn en in geval we als 
gemeente ook regisseur/opdrachtgever zijn en dat we goede afspraken 
maken met de uitvoerders. Dit laatste wordt in RES (Regionale Energie 
Strategie)-verband georganiseerd. In de 1e helft van 2024 moet dit leiden 
tot feitelijke uitvoering.   
 

40. 43 Met het opbouwwerk 
investeren we in het 
versterken van de 
bereidheid van de 
buurt/wijk om zelf met  
oplossingen te komen. 

Loopt dit via Synthese? Hoeveel 
uur opbouwwerk is hiervoor 
beschikbaar? 

Synthese is onze aanbieder van het welzijnswerk. Opbouwwerk maakt hier 
onderdeel van uit. In 2023 is hiervoor 1.275 uur beschikbaar. 
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41. 43 Programma 
Leefbaarheid 

Welke kosten worden hiervan 
betaald? Is dit voldoende voor de 3 
kernen? 

Het genoemde bedrag van € 10.000 is bedoeld als werkbudget; het zijn 
kosten die nodig zijn om te komen tot een plan van aanpak op het gebied 
van leefbaarheid en het realiseren van een netwerk met onze partners. 
Denk hierbij aan het inhuren van expertise, partnerbijeenkomsten, 
participatieve bijeenkomsten, wijkbezoeken etc. Wij schatten in dat dit 
bedrag voldoende is.  
Het gaat hier dus niet om een bedrag waarmee concrete 
leefbaarheidsprojecten worden uitgevoerd. Daarvoor ramen we waar nodig 
in de Begroting 2025 of leggen plannen tussentijds aan de raad voor. 
 

42. 45 Programma Integraal 
Kindcentrum Beesel 
(IKC) / Herhuisvesting 
basisschool Beesel 

Een aansluiting sneller laten 
verlopen is reeds gebleken niet 
mogelijk te zijn bij andere projecten 
in het Limburgse. Wat als het niet 
kan? Wat is dan de te verwachten 
vertraging op basis van de huidige 
prognoses? 

Het kabinet en de netbeheerders nemen maatregelen om te zorgen dat er 
in de toekomst voldoende ruimte blijft. Deze maatregelen zijn gericht op het 
sneller uitbreiden van het stroomnet, beter benutten van de huidige ruimte 
op het net en het verplaatsen van de vraag naar elektriciteit buiten 
piekuren. 
Maar ondanks de forse investeringen groeit de vraag naar ruimte inderdaad 
sneller dan de uitbreidingen van het net. Het kabinet wil de uitbreidingen 
daarom versnellen. Onder meer door juridische procedures en 
vergunningverlening te verkorten. Bijvoorbeeld door bepaalde uitbreidingen 
van het net als ‘zwaarwegend maatschappelijk belang’ aan te merken om 
de procedure te verkorten. Het is op dit moment niet mogelijk om aan te 
geven op welke termijn de aansluiting van nieuwbouw IKC kan 
plaatsvinden. Uiteraard doen wij wat mogelijk is om dit tijdig te realiseren. 
 

43. 45 Programma 
maatschappelijk 
vastgoed 

Er wordt al een aantal jaren 
gesproken over een onderzoek 
naar de Schakel (invulling en 
gebouw). Hoe kan het dat dit er nog 
steeds niet is? 

We zijn van mening dat we het onderzoek naar De Schakel in breder 
perspectief moeten zien dan oorspronkelijk voorzien (eerste onderzoek was 
alleen vanuit duurzaamheid). Belangrijk is dat de gemeenschapsfunctie een 
duurzame, toekomstbestendige en economisch zo rendabel mogelijke plek 
krijgt in Reuver/ Offenbeek. Daarvoor is nodig dat we functies die elkaar 
versterken clusteren. De Schakel nemen we om die reden mee in het 
programma maatschappelijk vastgoed. Deze integrale ontwikkeling vergt 
een gedegen en langduriger proces. 
 

44. 51 Doel 3.2 Hoeveel van de ambitie “bouwen 
van 500 woningen” is nu in 
uitvoering en of gepland? 

Circa 260 woningen (harde en zachte plannen), daarnaast zijn er nog een 
aantal lopende verzoeken of initiatieven. 
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45. 52 Veilig winkelgebied Met alle ophef over shared space in 
het centrum, wordt er gekeken naar 
een andere invulling? 

In het begin bij de implementatie van Shared Space zijn er verschillende 
meldingen en klachten binnen gekomen over de subjectieve veiligheid. Van 
objectieve onveiligheid is echter geen sprake. Bovendien blijkt dat de 
gereden snelheden in het centrum van Reuver zijn afgenomen (zie RIB d.d. 
16 maart 2023 (verbetering centrum Reuver). Verder is samen met het 
Gehandicaptenplatform de oversteekbaarheid getoetst ter plaatse. Hieruit 
zijn geen knelpunten aar voren gekomen. Verder zijn er enkele borden 
opgehangen ter verduidelijking dat er in het centrum van Reuver Shared 
Space van toepassing is. We zien geen aanleiding de uitgangspunten van 
shared space aan te passen.  
 

46. 52 Toekomstbestendig 
Centrum Beesel 

Wat is de stand van zaken m.b.t. 
het pakketpunt? 
Faciliterend en aanjagend. Hoe ziet 
dat er in het Beeselse uit? Wat doet 
u dan? 
Binnen het Provinciaal 
coalitieakkoord is er sprake van een 
Leefbaarheidsfonds. Maakt de 
gemeente al gebruik van dit fonds 
in relatie tot de voorzieningen kern 
Beesel? 

Een afhaal- en brengservicepunt voor pakketten is niet realiseerbaar 
vanwege het ontbreken van een hiervoor geschikte winkelvoorziening. Als 
alternatief zijn we in samenspraak met Kernoverleg Beesel in gesprek met 
PostNL om een pakketautomaat in het centrum te realiseren. Er wordt door 
het Kernoverleg onderzocht of een winkelvoorziening met inzet van 
vrijwilligers gerealiseerd kan worden. Op initiatief van de gemeente is 
samen met het Kernoverleg een bezoek gebracht aan een vergelijkbaar 
winkelconcept in Brabant. Bij een concreet plan voor de kern Beesel 
zoeken we financieringsmogelijkheden bij het provinciale 
Leefbaarheidsfonds. 
Het leefbaarheidsfonds moet nog nader worden uitgewerkt door de 
provincie. Wij bekijken daarna wat de mogelijkheden voor onze gemeente 
zijn. 
 

47. 53 Verbinding met 
ondernemers 

Wat gebeurt er buiten de 
bedrijfsbezoeken met lokale 
ondernemers verder m.b.t. 
koppeling regionale bedrijfsleven? 

Samenwerking van overheid, kennisinstellingen, bedrijfsleven, 

maatschappelijke partners/inwoners en bijv. Brightland Campus wordt 

vormgegeven door Crossroads.  

De gemeente organiseert samen met Crossroads een netwerkbijeenkomst 

voor onze lokale ondernemers met als thema “Samenwerking tussen 

gemeente, regio en ondernemers: Bouwen aan de Gezondste Regio". 

De gemeente is daarnaast partner van Regio in je rugzak en Meet the 

Youngsters waarbij studenten/leerlingen worden gematcht met lokale en 

regionale ondernemers. 

48. 54 Uitvoering woonzorgvisie 
 

Waarom pas in 2025 met de 
bloemenbuurt aan de slag?  

In 2024 willen we tot een nieuwe opzet komen voor de integrale 
wijkgerichte aanpak, op basis waarvan we in de begroting 2025 de voor 



 

39 

 

deze aanpak benodigde middelen kunnen opnemen. Daarbij gaan we als 
eerste in de Bloemenbuurt aan de slag. Bij deze brede wijkaanpak leggen 
we een verbinding tussen leefbaarheid, sociaal-maatschappelijke aspecten, 
de energie-transitie, overige duurzaamheidsaspecten, de fysieke 
leefomgeving, sociale cohesie en sociale veiligheid. We betrekken hierbij 
onze sociaal maatschappelijke partners, zoals woningcorporaties en 
welzijnsorganisatie. 
 
Komend jaar komt te vroeg om al concreet aan de slag te gaan, juist omdat 
we willen inzetten op een nieuwe invulling van de wijkaanpak. 
 
Dit staat overigens los van de leefbaarheidsmaatregelen die onderdeel 
uitmaken van de ontwikkeling Wederikstraat.  
 

49. 54 Nieuwe opzet 
wijkaanpak 

Hoe verschilt dit t.o.v. de integrale 
wijkaanpak Hazenkamp en 
Spoorkamp? 

In de nieuwe opzet van de wijkaanpakken willen we nog integraler werken 
en aspecten als leefbaarheid en de sociaal- maatschappelijke component 
een grotere rol laten spelen dan in het verleden. De wijze waarop we dat 
gaan invullen gaan we in de nieuwe opzet voor de wijkaanpakken bekijken.  
 

50. 56 Huisvestingsverordening Wat wordt er bedoeld met 
experimenteren van nieuwe 
manieren van toewijzen? 

Denk hierbij bijvoorbeeld aan de nieuwe manier van toewijzen die wordt 
toegepast bij de woningen in Oppe Stein en bij het Kloosterhof, of 
toewijzingen middels motivatiebrieven. Hierover zijn we in gesprek met de 
woningcorporaties. 
Over de mogelijkheden via een huisvestingsverordening, wordt u via een 
informatiemarkt geïnformeerd eind november. 
 

51. 56 Town Deal Welke locatie(s) in onze gemeente 
komt of komen hiervoor in 
aanmerking? 
Wat zijn de mogelijkheden voor 
civiel technische opleidingen om bij 
deze town deal te helpen zoals 
Zuyd Hogeschool gedaan heeft bij 
de City Deals? 

De gemeente Beesel heeft te maken met een overgangsgebied waar een 
mix van woon- en werkfuncties naast elkaar aanwezig zijn. Dit speelt met 
name in het omgeving Broeklaan- Mariastraat. De gemeente wil dit gebied 
op een toekomstbestendige, duurzame manier transformeren en 
herinrichten. De gemeente Beesel wil door deelname aan de Town Deal 
handvatten krijgen hoe om te gaan met de verschillende ambities, belangen 
en stakeholders en op welke wijze de transformatie duurzaam en 
toekomstbestendig in gang gezet kan worden. Door deelname aan de Town 
Deal kunnen we voor deze specifieke casus externe expertise aanboren 
aangereikt door BZK.  
Op dit moment zijn de eerste contacten gelegd met de ondersteuning die 
vanuit het Rijk wordt aangeboden. Eerste stap hierin is een ateliersessie 
waarin de uitdagingen en kansen worden besproken. Civieltechnische 
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aspecten zullen waarschijnlijk verder in het proces pas aan de orde komen 
wellicht is het dan mogelijk navraag te doen bij de Zuyd Hogeschool ter 
ondersteuning. 
 

52. 57 Renovatie bomenrij 
Korte Ondersteweg 
Beesel 

Wat is de reden dat bij uitval pas 
gekeken worden wat de mogelijke 
acties zijn en wordt niet vooraf 
besloten om bijvoorbeeld de boom 
direct te vervangen? 
Wordt aangeplant met inheemse- 
uitheemse soorten of een 
combinatie? 

We vervangen geen (gezonde) bomen als daar geen aanleiding voor is. Het 
is verder niet altijd mogelijk om een nieuwe boom tussen de oude aanplant 
te planten. Dit hangt van de betreffende soort af. Wanneer het wel mogelijk 
is, dan pakken we dit op, maar (vooral binnen de bebouwde kom) is dat niet 
altijd mogelijk.  
Bij beplanting in het buitengebied planten we inheemse soorten aan.  

53. 57 Campagne Buurtboom Hoeveel bomen zijn er inmiddels 
geplant? 

Vorig jaar hebben we 6 bomen aangeplant en dit jaar 3. 

54. 58 NPLG/LPLG Welke opgaven zijn hierin 
benoemd? Wat betekent dit voor 
onze gemeente? 

Het Rijk heeft de opgaven voor het landelijk gebied ondergebracht in het 
programma NPLG. De provincie heeft dit vertaald naar het LPLG. De 
doelen zijn onderverdeeld in de drie hoofdopgaves Natuur, Water en 
klimaat. De provincie heeft hier vier eigen doelen aan toegevoegd, 
waaronder perspectief voor de sectoren en leefbaarheid.  
Deze opgaven zullen enerzijds een andere bedrijfsvoering van 
ondernemers vragen en anderzijds een ruimteclaim leggen op het landelijk 
gebied en daarmee ook impact hebben op onze gemeente. Meer informatie 
hierover heeft u ontvangen in de RIB ontwikkelingen landelijk gebied, 
verzonden op 25 april 2023.  
  

55. 59 Onderzoek ontgronding Wat was de aanleiding om te 
starten met dit onderzoek? Komt dit 
initiatief vanuit het college? Om 
welk gebied gaat het? Wat is de 
status van het onderzoek? 

Aanleiding voor de start was de passage zoals opgenomen in het 

coalitieakkoord en de programmabegroting van 2023. In het coalitieakkoord 

is geen zoekgebied aangewezen. Op dit moment is een eerste verkenning 

gedaan naar een mogelijke aanpak. De inhoudelijke afweging moet nog 

plaatsvinden. 

56. 60 Trendsportal Wat heeft dit tot nu toe opgeleverd 
en wat heeft dit ons tot nu toe 
gekost? 

Trendsportal voert voor ons in regionaal verband taken uit op het gebied 
van mobiliteit. De kosten voor Trendsportal zijn in opgenomen in de 
jaarlijkse begrotingscycli. In 2023 was dit 15.000 voor organisatiekosten en 
7.000 voor de bijdrage aan regionale projecten.  
  
De halfjaarrapportages van Trendsportal worden in de nieuwsbrieven aan 
de Raad meegestuurd. In de laatste nieuwsbrief van 5 oktober 2023 is deze 
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ook bijgevoegd. In de nieuwsbrief is meer informatie opgenomen over de 
projecten van Trendsportal. Verder is recentelijk een project (monitoring en 
evaluatie) opgestart waarmee de bijdrage voor 
duurzaamheidsdoelstellingen inzichtelijk wordt gemaakt. Hierbij is in het 
afgelopen regionaal PHO de monitoringsaanpak toegelicht. De eerste 
rapportage van het project monitoring en evaluatie wordt in Q1 van 2024 
verwacht. Daarna zullen publicaties aangaande resultaten om de drie jaar 
worden gepubliceerd.    
 

57. 62 Energie opwek: 
gebiedsontwikkeling ’t 
Brook en zonneparken 

Laatste zin: “dit kan vervolgens 
leiden tot een herijking van de 
Beeselse Kode.” Naar aanleiding 
van de diverse raadsconsultaties 
met betrekking tot zonneparken is 
er discussie geweest of de Kode  
voldoet waarvoor die bedoeld is. Er 
is ook een afspraak gemaakt om dit 
in de raad te evalueren. Waarom 
wordt het open gelaten of er een 
herijking gaat plaatsvinden? 

Het staat buiten kijf dat er een herijking van de Kode gaat plaatsvinden. 
Bedoeld is dat we het meest geschikte moment daarvoor zoeken. In de 
begroting is aangegeven dat er zich de afgelopen periode vele ruimte- en 
transitieclaims hebben aangediend. Dit brengt onzekerheden met zich mee. 
Wel of niet doorgaan van een Delta Rhine Corridor betekent nogal wat in de 
ruimtelijke mogelijkheden of beperkingen. Voorgesteld wordt om ‘energie’ 
als onderdeel mee te nemen in de integrale gebiedsstudie. Dat kan dan 
leiden tot een herijking van de KODE, maar het kan ook zijn dat we 
gegeven de vele onzekerheden op een ander moment tot een herijking van 
de KODE sec gaan.  

58. 62 Delta Rhine corridor Hebben de wijzigingen met 
betrekking tot de uitvoering van de 
Delta Rhine corridor (ontbreken van 
investeerders) invloed op de 
ambities van het college? 

De wijzigingen rondom de Delta Rhine Corridor hebben geen invloed op de 

ambitie van het college. Door het ontbreken van investeerders wordt het 

aantal buisleidingen in dit tracé verminderd. Het principe van het 

buisleidingen tracé blijft gehandhaafd waardoor deze wijziging geen invloed 

heeft op de ambities van het college. Het effect op het landelijk gebied blijft 

grotendeels gelijk. 

59. 63 Afkoppelen regenwater Wordt dit bij nieuwbouwprojecten 
ook gestimuleerd? Zoals 
bijvoorbeeld bij Rustoord en 
Heijackerstraat. 

Voor nieuwbouw geldt dat er géén hemelwater mag afgevoerd worden via 
het vuilwaterriool. Het afvloeiend hemelwater kan ofwel op eigen perceel 
geïnfiltreerd worden of aangesloten worden op het aan te leggen openbaar 
IT-riool. 

60. 64 Circulair 
ambachtcentrum 

Worden er lokale initiatieven 
meegenomen om uiteindelijk te 
komen tot een zelfstandig werkend 
CAC? Zo ja, welke? 

Bij de planontwikkeling om te komen tot een zelfstandig werkend CAC 
bekijken we alle samenwerkingsmogelijkheden. Op dit moment is een 
vruchtbaar regionaal circulair collectief ontstaan (nog geen fysiek centrum), 
waarmee nu verder wordt gebouwd aan onze gemeenschappelijke 
ambities. Daarbij zoeken we een combinatie tussen het opnieuw inzetten 
van kostbare grondstoffen, het stimuleren van hergebruik, reparatie en 
delen en het bieden van sociale werkgelegenheid. De partners zijn op dit 
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moment, naast beide gemeentes (Venlo en Beesel) en hun milieuparken, te 
vinden op het terrein van voortgezet onderwijs, repair cafés (vrijwilligers) en 
kringloopcentra (zowel commercieel als ideëel, met betaald 
personeel, vrijwilligers en personeel uit de sociale werkgelegenheid). In de 
komende periode bouwen we dit circulair collectief verder uit. 
 

61. 72 Quatro Helix Wat doen we ervoor? Wat krijgen 
we ervoor terug? 

De Quattro Helix genaamd Crossroads is een regionaal 
samenwerkingsverband onder de Gezondste Regio waarin overheid, 
onderwijs, ondernemers en omgeving samenwerken. Crossroads 
organiseert kennis- en netwerkbijeenkomsten voor het bedrijfsleven. 
Hierdoor wordt samenwerking en innovatie gestimuleerd en ingezet op een 
aantrekkelijk werk- en leerklimaat op bijvoorbeeld agro-food, maakindustrie 
en supply chain. 
 

62. 78 Vervallen kapitaallasten 
IKC/school Beesel 

Op 17 oktober hebben we een RIB 
ontvangen met betrekking tot het 
bouwheerschap en de inzet van de 
projectbegeleiding. Heeft dit 
consequenties voor onze 
begroting? De kapitaallasten 
vervallen voor de begroting van 
2024, hoe worden de kosten van 
bouwheerschap en 
projectbegeleiding verwerkt? Hoe 
hoog zijn de kosten die de RO 
groep heeft begroot? 

Dit heeft geen consequenties voor de begroting. De inzet van de 
projectbegeleiding wordt volledig gedekt vanuit het (reeds bestaande) 
voorbereidingskrediet ad € 390.000. De kosten voor de RO-groep zijn 
begroot op € 142.000 excl. 21% BTW.  
Zodra de begrote kosten met betrekking tot het IKC bekend zijn, volgt een 
raadsvoorstel inclusief de kredietaanvraag. Het voorbereidingskrediet zal 
dan opgaan in/worden samengevoegd met het ‘totale krediet’ voor het IKC. 
De kapitaallasten van het volledige krediet starten in het kalenderjaar nadat 
de bouw volledig is afgerond. De dekking van de kapitaallasten vindt plaats 
vanuit het budget Vitale voorzieningen en het ambitiebudget, welke reeds 
zijn verwerkt in de begroting. In het verleden hebben we vanaf 2024 reeds 
rekening gehouden met deze kapitaallasten. Omdat de bouw naar 
verwachting niet voor 2026 gereed zal zijn, hebben we nu in de 
meerjarenbegroting rekening gehouden met de start van de kapitaallasten 
in 2027. In de jaren 2024 t/m 2026 komen deze reeds eerder geraamde 
lasten hiermee te vervallen. 
 

63. 86 Dienstreizen 
medewerkers 

Niet nakomen contractuele 
verplichtingen: Is dit vanuit de 
gemeente of vanuit MM? 
Het is nog geen 1 november. En 
toch is de overeenkomst hier al 
beschreven als beëindigd. Is MM 
hiervan op de hoogte? 
Hoe gaat u deelvervoer lokaal 

MM is een samenwerkingsverband met de regiogemeenten op het gebied 
van duurzaam deelvervoer. De contract-afspraken zijn niet nagekomen 
door de leverancier van het deelvervoer binnen MM. Er is door gemeente 
Beesel aangegeven uit dit samenwerkingsverband te stappen. We hebben 
er als Gemeente Beesel ervoor gekozen om het deelvervoer met eigen 
leaseauto’s aan te bieden. Hiermee verwachten we optimaal duurzaam 
deelvervoer te bewerkstelligen. In het verleden is het bestaande budget 
voor dienstreizen overgeheveld naar Mobility Mixx. Dit is echter alleen 
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aanbieden? Is er een bedrijf dat dat 
gaat doen? Wil de berekening 
zeggen dat de 36.000 boven op het 
budget van 45.000 komen?  

begroot voor de contractperiode. Vanaf 2024 was er niets meer begroot 
voor dienstreizen. Dit is hersteld. 
 

64. 88 Omgevingscommunicatie Sentiment bij doelgroepen. Wat 
wordt hiermee bedoeld? 

Met het sentiment bedoelen we het gevoel van inwoners. We monitoren 
continu wat er leeft binnen de gemeente. Dit doen we onder meer aan de 
hand van reacties op social media berichten en privé berichten die de 
gemeente ontvangt via Facebook. Aan de hand van de vragen en reacties 
die we ontvangen, kunnen we toekomstige berichten nog beter aanpassen 
op de behoeften van onze inwoners. 
 

65. 88 Mogelijke combinatie van 
functies in het 
programma 
maatschappelijk 
vastgoed 

Waar moeten we aan denken? Binnen het programma maatschappelijk vastgoed gaat het om de 
huisvesting van een clustering van maatschappelijke en dienstverlenende 
functies zoals educatie, ontmoeting (gemeenschapshuis en open inloop), 
cultuur, informatie, (gemeentelijke) dienstverlening en podiumfunctie.  

66. 95 Medewerker Oekraïners  Bij de mutaties reserve wordt 
aangegeven 71k voor een 
medewerker Oekraïne. Bij 
programma 2 Opvang ontheemde 
Oekraïners, wordt hier geen 
melding van gemaakt. Waarom 
niet? Dit loopt via de reserve. Dit 
impliceert dat het een tijdelijke 
functie is? De kosten lopen echter 
meerjarig door t/m in elk geval 
2027. Mag dit? Graag alsnog 
toelichten. 

Het is niet duidelijk hoelang de oorlog in Oekraïne nog duurt. Daardoor is 
de opvang van ontheemden uit Oekraïne ook niet duidelijk. Deze 
onzekerheid leidt in elk geval landelijk tot een nieuwe bekostigingsregeling 
voor deze specifieke opvang per 1 januari 2024. De inhoud is nog niet 
bekend. Om deze reden is de medewerker voor onbepaalde tijd uit de 
reserve ontheemden gedekt. Dit is afgestemd met de provincie. Zij geven 
aan dat we alle kosten voor vluchtelingen (ook statushouders) mogen zien 
als incidentele middelen en dus dekken uit de reserve ontheemden.  

67. 95 Teamleider Idem voor 70k teamleider. Zoals het 
hier staat lijkt dit een toevoeging. 
Graag toelichten.   

Het betreft een specifiek ontwikkeltraject (incidenteel) met een einddatum. 

68. 109 Onbenutte 
belastingcapaciteit 

Waarom is hiervoor, i.t.t. vorig jaar, 
een PM-post opgenomen? Dit is 
bovendien vrij eenvoudig te 
berekenen. 

De meest objectieve maat voor het bepalen van de onbenutte 
belastingcapaciteit is de ruimte die nog resteert ten opzichte van het 
toegangstarief tot artikel 12 saneringssteun voor gemeenten in financiële 
nood. Het verschil tussen de belastingopbrengst OZB en de opbrengst bij 
toepassing van dit toegangstarief geeft aan hoeveel een gemeente nog aan 
financiële ruimte door belastingverhoging heeft. 
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We hebben ervoor gekozen om de onbenutte belastingcapaciteit niet te 
kwantificeren (PM) voor de weerstandscapaciteit omdat het realiseren van 
de onbenutte belastingcapaciteit onzeker is. Daarmee is de onbenutte 
belastingcapaciteit vergelijkbaar met de stille reserves, deze hebben we 
eveneens niet gekwantificeerd en op PM gesteld. 
De weerstandcapaciteit bestaat nu uit de Algemene reserve en de post 
Onvoorzien. Hiervan is de beschikbaarheid voor het afdekken van de 
risico's gegarandeerd. 
 

69. 112 Prins Hendriklaan Prins Hendriklaan? We kennen wel 
een Prins Hendrikstraat.  

Klopt, dit moet Prins Hendrikstraat zijn. 

70. 114 Klimaatadaptatie Graag een overzicht van de 30 
projecten 

Deze lijst van projecten is opgesteld naar aanleiding van de 
subsidieaanvraag 1-miljoen bomen aan de provincie Limburg. Slechts 1 
project is hiervan toegekend; het Voedselbos Beesel, wat inmiddels is 
gerealiseerd.  
Van de andere projecten hebben we in de loop van de jaren bekeken of we 
die binnen het reguliere budget konden oppakken, binnen de beperkingen 
van de financiële ruimte en mankracht. Hierdoor werden projecten 
gefaseerd, aangepast of beperkter uitgevoerd, of zijn ze gekoppeld aan 
andere projecten (werk met werk maken).  
Een aantal projecten is uitgesteld en moet nog nader onderzocht worden op 
uitvoerbaarheid.  
Als bijlage zijn een lijst en kaart met de projecten toegevoegd. 
 

71. 151 Investeringsreserve Is de volledige investeringsreserve 
vrij besteedbaar of zijn er buiten de 
aangegeven verminderingen 2024 
nog andere “claims”?  

Ja, de investeringsreserve is vrij besteedbaar. In bijlage 3 van de begroting 
is het verloop van de reserves en voorzieningen voor de begrotingsperiode 
opgenomen. Eind 2027 zit er nog € 8.426.000 in de investeringsreserve. 

72.  Algemeen Graag een overzicht van mutaties 
personeelsleden 2022 en 2023 (bij 
en af) uitgesplitst naar programma, 
functies. 

We hebben in 2024 de medewerkers uitgesplitst per programma. Dat 
betekent dat de mutaties voor 2022 en 2023 niet automatisch te genereren 
zijn per programma.   
Wel kunnen we op het geheel aangeven wat de ontwikkeling is: 
01-01-2022 129 FTE   
01-01-2023 132 FTE   
31-12-2023 140 FTE  
In de bijlage zijn de overzichten van de instroom en uitstroom voor 2022 en 
2023 toegevoegd. 
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Schriftelijke vragen begroting gemeente Beesel 2024 (Namens fractie: Beeselse Lijst) 

 

Nr. Pagina Vraag Antwoord 

1.  Algemeen Als al het personeel dat wordt voorgesteld in deze 
begroting is aangenomen, hoeveel 
beleidsmedewerkers zijn dan werkzaam binnen de 
Gemeente Beesel? En wat is de verhouding met de 
uitvoerende medewerkers? 

Peildatum 01-01-2024 
Beleidsmedewerkers 65,37 fte 
Uitvoerende medewerkers 83,55 fte 
 

2.  Algemeen We missen het overzicht zoals afgesproken in de 
rekenkamerbrief. Dit overzicht zou duidelijk moeten 
maken wat het mocht kosten, wat het tot nu toe 
gekost heeft en waar we betreffende uitvoering nu 
staan.  
Om een oplossing hiervoor aan te bieden, de 
volgende tip: maak een overzicht zoals in bijlage 1 
van de RIB van 11 oktober aangaande de 
duurzaamheidsvisie, maar dan op het niveau van de 
doelenboom. Is dit mogelijk? 

In de huidige begrotingssystematiek met doelenboom hebben we per doel 
aangegeven wat begroot is en wat werkelijk uitgegeven is. Daarnaast hebben we 
op subdoel en activiteitniveau gerapporteerd over de stand van uitvoering.  
We zullen in de bestuursrapportages met betrekking tot de begroting 2024 
toewerken naar een overzicht hiervan. 

3.  Algemeen We missen een balans en verlies- en winst rekening. 
Kan deze worden toegevoegd? 

De geprognotiseerde balans voor de begrotingsperiode is opgenomen onder 
bijlage 2 van de begroting. 
De verlies- en winstrekening (programmaplan) staat op pagina 13 van de 
begroting. 
 

4.  16/17 Combinatiefuncties:  
1. Dit zijn allemaal nieuwe functies, maar wie is de 

coördinator die hier het overzicht heeft vanuit de 
gemeente?  

2. Hoe krijgen we inzage in de voortgang en 
resultaten (denk aan een dashboard)? 

3. Wie kunnen we aanspreken over de voortgang 
en de resultaten?  

4. Waar zijn er mogelijkheden om bij te sturen als 
het gaat om de financiële kant? 

1. De combinatiefuncties zijn geen nieuwe functies, m.u.v. de 

verenigingsondersteuner. De beleidsmedewerker sport, beleidsmw cultuur 

en beleidsmw gezondheid zijn aanspreekpunt voor de functionarissen als 

het gaat om de inhoud.  

2. We rapporteren jaarlijks aan uw raad over relevante cijfers uit ons sport 

en gezondheid/ Wmo-beleid. Daarin staan ook cijfers van de 

werkzaamheden van de combinatiefunctionarissen. 

3. Inhoudelijk zijn de beleidsmedewerkers sport, cultuur en gezondheid 

aanspreekpunt. Als het gaat om het functioneren dan is de werkgever 

(leidinggevende) van de functionaris aan zet. 

4. Via de P&C Cyclus en bij het vaststellen van beleidsnota's zijn er indien 

gewenst mogelijkheden om bij te sturen in de budgetten voor de 

combinatiefuncties. 
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5.  17 Spelen in de openbare ruimte: kijkt u hierbij alleen 
naar speeltoestellen voor kinderen of ook naar 
sporttoestellen waar volwassenen ook gebruik van 
zouden kunnen maken? 

In het kader van onze visie op spelen kijken we onder andere ook naar de 
demografische verdeling van de bewoners, de ruimtelijke verdeling van 
speelvoorzieningen en behoeften in de gemeente. Het gebruik van sport- of 
speelvoorzieningen door verschillende doelgroepen wordt hierbij ook betrokken.  
 

6.  20 Uitvoering Cultuurnota:  
1. Kunt u aangegeven in hoofdlijnen wat de 

cultuurmakelaar het eerste jaar bereikt dient te 
hebben? 

2. De cultuurmakelaar gaat contacten leggen, is dit 
een doel op zich? Zo nee, dan graag toelichting 
hierop hoe dit tot inhoudelijke doelen moet 
leiden. 

1. De cultuurmakelaar richt een cultuurplatform op, organiseert in 2024 twee 

netwerkbijeenkomsten en initieert projecten voor jong talent binnen cultuur en 

muziek. 

2. De cultuurmakelaar legt contacten om lokale initiatieven en ideeën aan elkaar 
te koppelen om tot een concreet resultaat te komen. Bijvoorbeeld, een opening 
van een kunstwerk in het Greswarencollege opnemen in de kunstroute van 
Artimosa. 
 

7.  35 Resultaatgericht inkopen:  
1. Wat zijn de overwegingen van de 

staatssecretaris om hiermee te stoppen?  
2. Wat zijn de ervaringen in Beesel met deze 

systematiek?  
3. Wat is – in afwachting van het advies van de 

VNG – de reactie van het college op de 
beslissing van de staatssecretaris? 

1. De rechtszekerheid van de inwoner komt in het geding wanneer er geen 

duidelijke vermelding staat van tijd, aldus de Centrale Raad. Bij 

resultaatgericht werken benoemen we niet meer de tijd die een inwoner krijgt, 

maar benoemen we het doel/de activiteit. Dit is onvoldoende volgens de 

Centrale Raad. 

2. De ervaringen zijn positief, zowel bij de gemeente als onze partners 

zorgaanbieders. Er is makkelijker op en af te schalen naar behoefte. We 

hebben tot op heden geen bezwaren gehad over het resultaatgericht werken. 

In de regio Noord-Limburg is één formeel bezwaar aan het lopen op 

resultaatgericht werken. 

3. Het college, maar ook regio- gemeenten willen resultaatgericht werken 

voortzetten. We zoeken op regionale schaal, maar ook landelijk, naar een 

manier hoe we dit ook juridisch goed kunnen vormgeven. 

 

8.  37 Hulp in het huishouden: de inkomenstoets levert ons 
in principe niets meer op.  
1. Hoeveel werk is gemoeid met het doen van deze 

inkomenstoetsen?  
2. Wat levert het ons op als we dit niet meer gaan 

doen? 

We delen niet de mening dat de inkomenstoets ons niets meer oplevert. Dit 
gesprek voeren naar aanleiding van informatie over het inkomen met de inwoner 
helpt ons om ook bewustwording te creëren en te zoeken naar mogelijkheden. 
Anderzijds zien we hierdoor ook wanneer er financiële problemen zouden kunnen 
ontstaan en kunnen we hier tijdig op adviseren.  
 

1. Het werk voor aanlevering ligt bij de inwoner. Het controleren van de 

inkomensgegevens geeft geen noemenswaardige extra belasting bij de 

consulenten. 
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2. Zie ook ons eerdere antwoord. We verwachten een lichte kostenstijging te 

krijgen. Daarnaast zijn we meer afhankelijk van hetgeen de inwoner ons 

vertelt ten opzichte van gegevens die we ook kunnen controleren. Dit 

maakt dat we minder hetzelfde en eerlijke gesprek kunnen voeren. 

 

9.  38 Sociale uitkeringen (Participatiewet, IOAW / IOAZ / 
LKS): 
1. Hoe staan we er nu bij op dit punt? 
2. Kunt u voorbeelden geven waarin we kunnen 

zien hoe het verloop is gewest gedurende de 
afgelopen jaren, zodat we kunnen zien wat het 
effect is geweest van ons beleid hierop?  

3. Wat zijn de verwachtingen voor het komend jaar? 
Kun u dit schematisch weergeven (bvb met 
grafieken)? 

1.Huidige stand van zaken oktober 2023: 
Aantal PW dossiers 161 
Aantal IOAW dossiers 11 
Aantal IOAZ dossiers 4 
Aantal LKS dossiers 30 
  
2 en 3: (zie bijlage met grafieken) 

In de bijlage zien we dat het totale uitkeringsbestand in de afgelopen 5 jaar 

redelijk stabiel is gebleven. Na een piek tijdens de Corona-periode en de nasleep 

hiervan zien we de aantallen weer afnemen naar een historisch gemiddelde. 

Ondanks de toenemende instroom van statushouders, blijft het totale bestand 

redelijk stabiel, omdat er beleidsmatig en in de uitvoering meer focus en aandacht 

is voor doelmatigheid en re-integratie, waardoor klanten uitstromen. 

Tot nu toe is de in- en uitstroom redelijk in balans. Echter blijft de instroom van 

statushouders een gegeven feit en het potentiële klantenbestand dat uitstroomt 

wordt kleiner. Vandaar de verwachting dat de komende jaren er een lichte stijging 

kan optreden. 

  

LKS: 

Hiervan is geen grafische weergave beschikbaar. 

In 2022 waren er 18 LKS dossiers. 

Door de komst van Breed Offensief in 2023 is het voor werkgevers makkelijk om 

mensen met een arbeidsbeperking aan te nemen, hierdoor stijgt het aantal 

klanten met LKS. Dit is een landelijke beweging en zien we ook terug in het 

klantenbestand van Beesel. 

10.  43 Beesel 750 jaar: heeft er al afstemming met 
verenigingen en stichtingen hierover 
plaatsgevonden? Zo ja, wat waren de (eerste) 
reacties? 

Nee, dit heeft nog niet plaatsgevonden. De eerste contacten hierover en 
afstemming gaat binnenkort plaatsvinden. 

11.  44 Eenzaamheid: Samen met synthese hebben we een uitvoeringsprogramma geschreven voor de 
aanpak van eenzaamheid in de gemeente Beesel. De inhoud hiervan nemen we 
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1. We sluiten aan bij een landelijk actieprogramma 
etc. Maar wat gaan wij als gemeente Beesel 
gaan doen?  

2. Welke concrete acties staan gepland voor de 
aanpak van eenzaamheid? 

mee in het uitvoeringsprogramma van de beleidsnota WMO-gezondheid. Hierover 
informeren wij uw raad in het eerste kwartaal van 2024. 

12.  47 MGR SDLN:  
1. Hoe staan we er momenteel voor ten opzichte 

van 3 jaar geleden?  
2. Welke resultaten zijn geboekt en hoe kunnen we 

dit volgen? 

1. Het is ons niet duidelijk aan de hand van deze vraag welke update u wenst te 

hebben ten opzichte van 3 jaar geleden. 

2. Resultaten die onder andere geboekt zijn: 

a. Er is vanaf 2020 een uitvoeringsplan waarin we betere afspraken en 

kaders met elkaar hebben gemaakt; 

b. MGR heeft de inkoop Sturing en Inkoop begeleid en afgerond, zowel 

Jeugd, Participatie als Wmo; 

c. MGR heeft meerdere opdrachten overgenomen die voorheen bij 

Venlo lagen als centrumgemeente, denk hierbij aan inkoop 

Beschermd Wonen en hulpmiddelen; 

d. Samenwerking met Midden-Limburg is mede door de MGR verbeterd 

binnen de inkoop en samenwerkingsafspraken die we gezamenlijk 

hebben waaronder Segment 1 Jeugd en Beschermd Wonen; 

e. De MGR heeft een professioneel en kritisch accounthouderschap 

gecreëerd op onze contracten met maatwerkaanbieders. Hierdoor 

kunnen we eerder ingrijpen op onwenselijke situaties. 

 

De resultaten krijgt u onder andere meegestuurd in het begrotingsproces van de 

GR samenwerking waarbij u een zienswijze kunt indienen op zowel de Kadernota 

als de Begroting. 

Daarnaast zijn alle jaarverslagen en alle verslagen van de Algemeen Bestuur 

vergaderingen te vinden op: https://www.sociaaldomein-

limburgnoord.nl/publicaties-mgr  

 

13.  53 We missen de ontwikkeling van een visie op de 
bedrijventerreinen in de gemeente Beesel in deze 
begroting. Een integraal visiedocument voorkomt 
incidentele ontwikkelingen. Wanneer komen de 
eerste voorstellen voor deze visie? 

De bedrijventerreinen maken onderdeel uit van de economische visie die nu in 

ontwikkeling is. Indien er uit deze visie dat er behoefte is voor een verdere 

uitbreiding, of een sterke krimp wordt gesignaleerd, zal dit worden meegenomen 

in de omgevingsvisie. In de omgevingsvisie worden alle ruimteclaims integraal 

bezien, en daar maken de bedrijventerreinen ook onderdeel van uit.  

Indien er behoefte is aan een verdere verdieping voor een specifiek gebied, 

bijvoorbeeld de bedrijventerreinen, zal dit worden opgenomen in het actieplan van 

https://www.sociaaldomein-limburgnoord.nl/publicaties-mgr
https://www.sociaaldomein-limburgnoord.nl/publicaties-mgr
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de economische visie. Denk daar bijvoorbeeld aan acties gericht op 

verduurzaming, herstructurering enz.  

14.  62 Gespikkeld bezit zou aangepakt worden in 
samenwerking met Nester. We concluderen dat 
Nester nu enkel eigen bezit verduurzaamd. Welke 
acties gaat u nemen om Nester te houden aan de 
afspraken/toezeggingen die Nester aan de raad heeft 
gedaan om gespikkeld bezit integraal aan te pakken? 

Op het moment dat Nester aan de slag gaat met de verduurzaming van hun 
woningen in een complex, worden eigenaar-bewoners in het betreffende complex 
ook geïnformeerd en wordt door de contractpartners van Nester een vrijblijvend 
aanbod voor treffen van maatregelen gedaan. In de afgelopen tijd hebben 7 
eigenaar-bewoners een offerte aangevraagd voor dakrenovatie en zijn er 2 
geaccordeerd. Het is dus niet zo dat Nester enkel haar eigen bezit aanpakt. Op 
verzoek zijn er zeker mogelijkheden. De animo van eigenaar-bewoners is nog niet 
groot. Er komen gelukkig steeds meer stimuli beschikbaar om eigenaar-bewoners 
te verleiden mee te doen. Denk aan de subsidies die beschikbaar komen voor 
treffen van isolatiemaatregelen via Nationaal IsolatieProgramma (NIP). In geval 
sprake is van energiearmoede kunnen we de subsidie ophogen en is er extra 
leencapaciteit gekomen via het Warmtefonds (0% rente in sommige situaties).   
Overigens benaderen we in 2024 deze ‘gespikkelde eigenaar-bewoners’ 
(wederom) om ze een voorstel te doen voor treffen van isolatiemaatregelen en 
hiervoor ook de zogenaamde NIP-subsidies in te zetten. Mogelijk kunnen we 
daarbij gebruik maken van het bestaande SMP voor hetzelfde gebied van Nester 
(provincie moet hier nog mee instemmen). We willen dit aanbod synchroon laten 
lopen met de planning van Nester. 
 

15.  74 Nationale Ombudsman: Welk bedrag aan vergoeding 
betalen we jaarlijks? 

We betalen nu een bedrag van € 0,2414 per inwoner per jaar. Dit is het prijspeil 
2022. Het bedrag voor 2023 is nog niet bekend. Het nieuwe bedrag per inwoner 
wordt doorgaans in oktober/november bekend gemaakt en met terugwerkende 
kracht tot 1 januari van het lopende jaar gefactureerd. 
 

16.  86 Dienstreizen medewerkers: Mobility Mixx is de 
contractuele verplichtingen niet nagekomen. Wordt 
deze nadelige post op hen verhaald? 

Het genoemde nadeel van 36.000 euro komt niet voort uit het contract met 
Mobility Mixx.  
In het verleden is het bestaande budget voor dienstreizen overgeheveld naar 
Mobility Mixx. Dit is echter alleen begroot voor de contractperiode. Vanaf 2024 
was er niets meer begroot voor dienstreizen. Dit is hersteld.  
 

17.  87 & 99 Voorgesteld wordt om het bouwtekeningen te 
digitaliseren en digitaal aan te bieden.  
1. Om hoeveel bouwtekeningen gaat het in totaal? 
2. Hoeveel aanvragen van bouwtekeningen zijn er 

de afgelopen 10 jaar per jaar gedaan? 

1. Het gaat om betreft 15700 vergunningen die betrekking kunnen hebben 
op meerdere adressen. 
2. Sinds medio 2020 zijn de verzoeken van burgers en bedrijven voor 
bouwteken geregistreerd, gemiddeld zijn dit 75 bouwtekeningen per jaar. 
Daarnaast worden de vergunningen intern veelvuldig geraadpleegd. Hiervan is 
geen data beschikbaar. 
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18.  88 Bij de begrotingsbehandeling van 2022 is middels 
amendement afgesproken dat we de 
gemeentearchivaris in de loop van 2023 zouden gaan 
werven. Waarom wordt dit doorgeschoven naar 
medio 2024? 

Vooruitlopend op de verplichting om het huidige construct met betrekking tot de 
gemeentearchivaris te wijzigen is dit een van de thema's die wij als kansrijk zien 
om op samen te werken (regionaal of in K80 verband). De verkenning en 
voorbereiding hiervan vergt meer tijd en afstemming in planning. In 2024 ligt voor 
meer gemeenten ‘momentum’ om dit in te regelen. 
 

19.  88 Onder communicatie staat: “Dit budget wordt 
gevraagd naar aanleiding van een onderzoek van 
Viduro waaruit bleek dat er meer handen nodig zijn in 
het adviseren en organiseren rondom 
communicatievraagstukken in de gemeente Beesel.” 
Waarom wordt er niet gevraagd om personele 
uitbreiding op communicatie? Is dit inmiddels niet 
meer nodig? 

In het onderzoek van Viduro werd geadviseerd om een vierde 

communicatieadviseur aan te nemen. Dit onderzoek is op een moment gedaan 

dat er meerdere wisselingen plaatsvonden binnen het team. 

  

Op dit moment hebben we een team met 3 communicatieadviseurs met 

taakverdeling. Aanvullend op dit team zetten we externe bureaus in, bijvoorbeeld 

bij marketingcommunicatie, om ons te adviseren en begeleiden in specialistische 

processen. Met dit team en huidige taakverdeling is er op dit moment geen 

behoefte om een 4e communicatieadviseur te werven. 

  

De € 50.000 die gevraagd wordt willen we gebruiken voor inzet binnen 

uitvoerende taken waaronder vormgeving van verschillende producten waarbij we 

zien dat afhankelijkheid van externen daarin duur is en niet altijd het gewenste 

effect geeft. Met dit budget kunnen we deze taken beter vorm geven en uitzetten. 

 

20.  88/89 Omgevingscommunicatie: er wordt gebruik gemaakt 
van een tweetal (digitale) tools voor 
omgevingscommunicatie. Zijn er naast deze tools 
nog andere manieren waarop met de omgeving wordt 
gecommuniceerd? Zo ja, welke? 

We communiceren dagelijks met onze inwoners en omgeving. De website van de 
gemeente is een belangrijk digitaal medium waar veel informatie staat. Andere 
middelen zijn: 

• Social media kanalen van de gemeente 

• PUIK, digitaal lokaal magazine 

• Inwonersbrieven 

• Perscontacten 
  
Daarnaast zijn we continu in contact met onze inwoners: 

• Straotpraot: iedere maand vragen we de collega’s die zelf in de gemeente 
wonen (en bij de gemeente werken) wat er leeft in de gemeente  

• Perscontacten: we hebben regelmatig contact met de regionale en lokale 
media (Omroep P&M, PUIK) 

• Bewonersavonden: wat bewoners/ondernemers zeggen/delen tijdens diverse 
bewonersavonden die we als gemeente organiseren 
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• Signaalfunctie: van iedere medewerker (in het bijzonder de klantenbalie die 
het meeste contact hebben met inwoners) 

 

21.  88/89 1. Hoe managen we verwachtingen als we burgers 
betrekken bij (precaire) projecten?  

2. Hoe geven we aan waar ze wel nog mogen 
meepraten of -beslissen en waar niet? 

Het managen van verwachtingen is cruciaal binnen projecten waarbij we inwoners 
vragen mee te denken en bij te dragen. Het niet waarmaken van de 
verwachtingen zorgt voor teleurstelling en mogelijk een inwoner die hierdoor later 
niet meer bijdraagt. 
 
Communicatie speelt hier een rol in door transparant en duidelijk aan te geven 
hoe het proces eruitziet. En wat er van de gemeente en inwoners verwacht wordt. 
Waarbij we vroegtijdig in het proces aangeven wat voor vorm traject het is. Is het 
mee participeren en waarover dan of is het alleen luisteren? Waar kunnen 
inwoners wel en niet over meedenken? Wat gaat de gemeente doen met de 
bijdrages van de inwoners? 
 

22.  142 e.v. 
(bijlage 1) 

We zien in het overzicht niet bij alle onderwerpen de 
looptijden. Kunnen deze in het overzicht worden 
verwerkt? 

Niet alle onderwerpen kennen een dergelijke doorlooptijd, in het overzicht zijn de 
doorlooptijden verwerkt zoals hierover is besloten en kunnen niet overal worden 
aangegeven. 
 

23.  142 e.v. 
(bijlage 1) 

Wat zijn de criteria voor “als er aanleiding voor is”? Die kunnen verschillen per geval. Dat kan zijn doordat wetgeving wijzigt, de lokale 
omstandigheden en/of behoeften veranderen en de betreffende beleidsregel niet 
meer aansluit of het college en/of raad hiertoe besluit. 
 

24.  142 e.v. 
(bijlage 1) 

Wanneer gaat u de beleidsstukken aan de raad 
aanbieden die verlopen in 2023? 

Deze zullen opgenomen worden in de lange termijn raadskalender voor 2024.  

25.  142 e.v. 
(bijlage 1) 

Waarom zijn beleidsstukken die lange tijd verlopen 
zijn niet tijdig aan de raad aangeboden ter 
beoordeling? Wij bedoelen hiermee stukken die bv in 
2022 verlopen zijn en pas in 2024 aan de raad 
worden aangeboden. 

Niet in alle gevallen is er sprake van het ‘verlopen’ van beleidsstukken en brengen 
we hierin prioritering aan in de beleidsstukken die we ieder jaar oppakken. Een 
aantal beleidsstukken heeft, onder andere door beschikbare capaciteit, langer op 
zich laten wachten. In 2023 hebben we hierin een inhaalslag gemaakt en in 2024 
volgen er weer een aantal.   
 

 

 


